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Jouw eetpatroon is bepalend 
voor je nachtrust

Wat je overdag eet, is van invloed op hoe je ’s nachts slaapt. Met name de avondmaaltijd speelt hierbij een grote rol, maar ook de eventuele snacks die je daarna nog nuttigt, beïnvloeden het slaapproces in grote mate. De kernboodschap luidt om die snacks te laten liggen, zeker als ze suikers of vetten bevatten. Ook de avondmaaltijd kun je beter niet al te zwaar maken. Hieronder lees je waarom dat is en hoe het dan wél kan.

Veel mensen kampen met slaapproble-
men, maar hebben niet door dat ze hier zelf 
debet aan zijn door een verkeerd eetpa-
troon te hanteren. Om je stofwisseling zo 
optimaal mogelijk te laten verlopen, luidt 
het advies om uitgebreid te ontbijten, iets 
minder uitgebreid te lunchen en slechts zeer 
bescheiden te dineren. Of, zoals het spreek-
woord zegt: ontbijt als een koning, lunch 
als een edelman en dineer als een bede-
laar. Je moet er altijd rekening mee houden 
dat de maaltijd enkele uren in de maag blij� 

en daarna doorgaat naar het darmstel-
sel. Gemiddeld blij� het voedsel zo’n twee 
tot drie uur in de maag, maar als het eten 
veel vet bevat, duurt het allemaal nog wat 
langer. Daarna moet het dus door de darmen 
verwerkt worden en dat houdt in dat jouw 
spijsvertering op dat moment in volle gang 
is. Om al die processen goed te kunnen laten 
verlopen moet er veel bloed die kant op 
worden gepompt. Je lichaam is dus volop in 
actie en dan is het niet zo vreemd dat je niet 
goed kunt slapen.
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Trainen? Ga voor de 
Full Range Of Motion

Zelf je eigen 
gezondheid checken 
met een e-nurse

Voor elk type kapsel 
de juiste gel

Voorkom hongergevoel in de avond
Door overdag goed te eten, al direct te 
beginnen in de ochtend, voorkom je dat je ’s 
avonds veel honger hebt. Je hebt immers dan 
de belangrijkste voedingsmiddelen al binnen-
gekregen. Houd daarom bij voorkeur enkele 
vaste eetmomenten aan, verdeeld over de 
dag. Hierdoor kun je ’s avonds volstaan met 
een lichte maaltijd. Het zorgt er ook voor 
dat de bloedsuikerspiegel de hele dag door 
op peil blij�, waardoor je niet lee� in een 
patroon van pieken en dalen. Zo’n patroon 
is namelijk heel vermoeiend, je krijgt daar 
letterlijk vermoeidheidsklachten van. Je zou 
ervoor kunnen kiezen om de warme maaltijd 
rond lunchtijd te nuttigen en ’s avonds alleen 
een belegd broodje te eten, bijvoorbeeld met 
vers fruit of met verse vis erop. Wél een goed 
idee: voedingsmiddelen die rijk zijn aan vita-
mine B6, zoals linzen of kikkererwten, maar 
ook een banaan of avocado. Daarin zit name-
lijk vitamine B6 en deze vitamine stimuleert 
de productie van melatonine, het hormoon 
waarvan we slaperig worden. Wil je voor het 
diner wat inspiratie opdoen? Verdiep je dan 

eens in het mediterrane dieet. Maak gebruik 
van volkorenproducten en licht verteerbare 
ingrediënten, zoals kip.

Een goede start
Niet voor niets wordt al jaren gehamerd 
op het belang van een goed ontbijt. Het 
Voedingscentrum gee� het advies om bruin 
of volkorenbrood te eten met halvarine of 
margarine en kaas (30+) of pindakaas van 
100% pinda’s. Ben je geen lie�ebber van 
brood? Kies dan voor ontbijtgranen, zoals 
havermout of muesli met magere yoghurt of 
magere/halfvolle melk. Eet ook fruit bij het 
ontbijt, zoals een appel of banaan. Je kunt 
fruit in plakjes op je brood doen, in stuk-
jes door je ontbijtgranen roeren of gewoon 
zo uit de hand eten. Wil je iets drinken bij het 
ontbijt? Ga dan voor halfvolle melk of karne-
melk, een sojadrank met toegevoegd calcium 
en B-vitamines of gewoon een glas water 
met daarin eventueel wat plakjes komkom-
mer of wat takjes munt. Een kop ko�e of 
thee kan natuurlijk ook, maar doe er dan geen 
suiker in!
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Overname Regio Media Groep van BDU Haarlemmermeer
Regio - Na jaren van goede samenwerking tussen de 
Regio Media Groep en de BDU in Haarlemmermeer is 
een overname van de titels HCnieuws Noord en Zuid, 
Weekblad voor Ouder-Amstel en Amstelveens Nieuws-
blad een logische stap. Het gebied waarin de kranten 
verschijnen sluiten perfect op elkaar aan hetgeen veel 
voordeel zal bieden aan zowel de lezers als de onder-
nemers. Het gebied tussen Heemstede en Aalsmeer
is nu aan en met elkaar verbonden. De sterk gemoti-

veerde werknemers van de BDU, die al jaren aan deze 
titels verbonden zijn, houden nu sinds oktober kantoor 
in Aalsmeer aan de Visserstraat 10. Daar zal samen met 
de nieuwe collega’s van onder andere de Nieuwe Meer-
bode en de Heemsteder gewerkt worden aan deze 
mooie titels met veel aandacht voor het lokale nieuws. 
Hieronder treft u de kranten van de Regio Media Groep 
met wekelijks een oplage van 200.000 kranten in 
60 plaatsen.

Foto:  Gemeente De Ronde Venen.

De Botsholsebrug is een houten 
ophaalbrug uit 1975. De brug ligt 
over de Winkel in Abcoude en 
verbindt de Winkeldijk met de 
Botshol. De brug is verouderd en 
verkeert in slechte staat. Daarom 
vervangen we de brug in zijn geheel 
door een nieuwe, stalen brug. 
Aannemer VOBI Infra voert de
werkzaamheden uit.

Omleidingsroute
Automobilisten moeten tijdens de 
werkzaamheden rekening houden 

met extra reistijd. Tijdens de werk-
zaamheden kunnen zij gebruikmaken 
van de omleidingsroute via de Stok-
kelaarsbrug en Waverbrug richting
de Botshol. Gele borden langs de weg 
geven de omleidingsroute aan. Voor 
� etsers en voetgangers wordt ten 
oosten van de Botsholsebrug, ter 
hoogte van Waver 40, een tijdelijke 
noodbrug geplaatst. Ook voor vaar-
verkeer is de waterweg gestremd.

Tijdelijk tweerichtingsverkeer
Tijdens de werkzaamheden zijn de 

Botshol en Waverdijk (tot kruising 
Hoofdweg) tweerichtingsverkeer. 
Op verschillende locaties komen 
uitwijkplaatsen, zodat voertuigen 
elkaar makkelijker kunnen passeren. 
Om vrachtverweer zo veel mogelijk 
te weren, wordt bij de kruising 
Hoofdweg – Waverdijk een
Dynamisch Route Informatiepaneel 
(DRIP) geplaatst waarop in verschil-
lende talen staat dat de weg 
doodloopt.

Hulpdiensten
Men probeert de brug zo lang 
mogelijk toegankelijk te houden 
voor nood- en hulpdiensten. Tijdens 
vervanging van het brugdek is dit 
helaas niet mogelijk. De nood- en 
hulpdiensten zijn hiervan op de 
hoogte en houden rekening met
de gewijzigde verkeerssituatie.

De Ronde Venen - Van woensdag 16 oktober tot en met vrijdag
20 december voert de gemeente De Ronde Venen werkzaamheden uit 
aan de Botsholsebrug in Abcoude. De brug wordt in zijn geheel 
vervangen door een nieuwe brug. Tijdens de werkzaamheden is de brug 
afgesloten voor al het verkeer. Ook is doorvaart in deze periode niet 
mogelijk. Ondanks dat enige hinder niet voorkomen kan worden, is
de insteek om dit tot een minimum te beperken.

Renovatie Botsholsebrug 
Abcoude bijna van start

Vanwege werkzaamheden zal
de Mijdrechtse Dwarsweg tussen 
oktober 2024 en juni 2025 verschil-
lende periodes gestremd of tijdelijk 
afgesloten zijn. Van 4 november tot 
24 januari is de weg afgesloten voor 
autoverkeer in beide richtingen 
tussen huisnummer 21 en nummer 
30 (ter hoogte van het Shell tank-
station). Er wordt een omleidings-
route ingesteld over de Veenweg 
naar de ontsluitingswegen N201 en 
N212 of in de andere richting over
de Veenweg en Industrieweg richting 
Mijdrecht. Lijnbus 126, Lijnbus 130, 
� etsers en voetgangers kunnen
wel stapvoets de werkzaamheden 
passeren. De woningen aan de
Mijdrechtse Dwarsweg zullen ten
alle tijden bereikbaar zijn vanaf de 
kant van de N212 of vanaf de kant 
van de Veenweg. De Shell is bereik-
baar vanaf de Veenweg. Wethouder 
Huib Zevenhuizen: “In de Maricken II 
gaan we ongeveer 650 woningen 
realiseren en is daarom een belang-
rijk project voor alle mensen die in 
De Ronde Venen een woning zoeken. 
Het grote aantal woningen betekent 
ook dat er nieuwe infrastructuur 
nodig is en kabels en leidingen 
moeten worden verlegd en 
vervangen. We proberen de overlast 
zo veel mogelijk te beperken.”

Andere wegwerkzaamheden 
in de buurt
Op het kruispunt van de Mijdrechtse 
Dwarsweg/Bonkestekersweg/
Voorbancken, ter hoogte van wijk 
Vinkeveld, vinden van maandag
14 oktober tot en met vrijdag
6 december ook wegwerkzaam-

heden plaats en zijn er delen
afgesloten. Alle werkzaamheden
zijn nauwkeurig op elkaar afgestemd 
tussen de betrokkenen van beide 
projecten. Ook nood- en hulpdien-
sten zijn op de hoogte. Ondanks
dat de Mijdrechtse Dwarsweg een 
drukke doorgaande weg is, worden 
geen problemen voorzien.

Inloopbijeenkomst werkzaamheden 
Mijdrechtse Dwarsweg
De Ronde Venen - Op 16 oktober organiseert gemeente De Ronde Venen 
een inloopbijeenkomst over de werkzaamheden aan de Mijdrechtse 
Dwarsweg ten hoogte van het project De Maricken II. Belangstellenden 
worden geïnformeerd over de werkzaamheden en de bouwplannen van 
De Maricken II en kunnen hierover in gesprek gaan en vragen stellen. De 
inloop is van 17.00 tot 19.00 uur in het gemeentehuis, ingang Raadhuis-
plein. Aanmelden is niet nodig.
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Waverveen - Op zaterdag
19 oktober bakken vrijwilligers bij 
‘De Morgenster’ weer oliebollen 
voor de ZWO. De verkoop van 
oliebollen is op het parkeerterrein 
van Winkelcentrum Zuiderwaard 
te Vinkeveen. De opbrengst
wordt in zijn geheel bestemd
voor evangelisatie in Togo.
Togo, een land in Afrika is één van
de armste landen ter wereld. Op 
de huidige Human Development 
Index (HDI) van de Verenigde 
Naties staat het op plek 163 van 
de 193 landen. De regering heeft 
het ambitieuze doel gesteld om
in 2030 een middeninkomensland 
te worden. De evangelisten gaan 
erop uit met een megafoon. Op 
deze manier sparen ze hun stem
in het vele straatlawaai. Een deel 
van het geld wordt bestemd voor 
aankoop en onderhoud van de 
megafoons. Maar er wordt ook 
veel aan jongerenwerk gedaan.
Wilt u dit project steunen of 
gewoon lekkere oliebollen eten? 
De verkoop start rond 08.30 uur 
en loopt door tot in de middag.
De oliebollen kosten € 1,– per 
stuk. Met of zonder rozijnen, 
krenten en appel. De opbrengst
is helemaal voor het project van 
de ZWO. De kosten verdienen ze 
terug in december met het bakken 
van oliebollen en appelbeignets.

Oliebollenverkoop 
voor evangelisatie
in Togo

Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - In september 
konden leden van Rabobank Rijn en 
Veenstromen stemmen op hun favo-
riete regionale club tijdens de Rabo 
ClubSupport actie. Fietsmaatjes
De Ronde Venen was ook één van
de deelnemende stichtingen. 
Woensdag 9 oktober werd tijdens 
een feestelijke bijeenkomst bij de 
Boerinn in Kamerik de uitslag van de 
stemcampagne bekend gemaakt. 
Fietsmaatjes De Ronde Venen kreeg 
een cheque overhandigt, waar het 
mooie bedrag van € 1.201,92 op 
stond. Dit betekent dat ook dit jaar 
weer veel mensen een stem op
deze stichting hebben uitgebracht.
De naamsbekendheid van Fiets-
maatjes De Ronde Venen wordt 
steeds groter en er is veel waardering 
voor wat zij samen met hun vrij-
willigers doen voor mensen die niet 
(meer) zelfstandig kunnen �etsen.
De prachtige cheque werd door de 
secretaris en de penningmeester in 
dank aangenomen. Met dit fantas-
tische bedrag kunnen de vijf duo-
�etsen van Fietsmaatjes De Ronde 
Venen onderhouden blijven worden. 
Zij willen iedereen die een stem heeft 

uitgebracht op hun stichting hartelijk 
bedanken! Mede door deze �nan-
ciële steun is het mogelijk ook het 
komende jaar veel mensen een 
plezier te doen met een duo�etsrit 
door de Gemeente De Ronde Venen.
Fietsmaatjes De Ronde Venen wil u er 
tevens op attenderen dat als u bij de 
Jumbo in Wilnis uw lege statiegeld-
blikjes/�essen inlevert, dan biedt 
deze supermarkt in oktober de 
mogelijkheid om vervolgens uw 
statiegeld bon te doneren aan hen. 
Zij hopen natuurlijk dat zoveel 
mogelijk Jumbo Wilnis klanten
ook op deze manier Fietsmaatjes De 
Ronde Venen willen ondersteunen.
Wilt u zich ook aanmelden als �ets-
maatje of als gast, dat kan. Stuurt
u dan een e-mail naar info@�ets
maatjesdrv.nl. Dan kijken zij samen 
naar de mogelijkheden. Voor meer 
informatie kunt u hun website 
bezoeken: www.�etsmaatjesdrv.nl.
Wist u dat Fietsmaatjes De Ronde 
Venen nog twee leuke vrijwilligers-
vacatures open heeft staan? Bent u 
nieuwsgierig naar deze functies? 
Neemt u dan contact met hen op.
Zij vertellen u graag meer hierover.

Fietsmaatjes De Ronde Venen blij 
met cheque van Rabo ClubSupport

De Hoef - De Hoefse toneelvereni-
ging De Opregte Amateur bestaat dit 
jaar 50 jaar en één van de extra fees-
telijkheden die dit jaar georganiseerd 
worden was afgelopen weekend een 
reünie van leden en oud-leden van 
deze club in het gemeenschapshuis 
De Springbok in De Hoef. Deze 
bijeenkomst werd zeer druk bezocht, 
het merendeel van de (voormalige) 
acteurs van de afgelopen 50 jaar was 
aanwezig en kon zich in een zeer 
gezellige sfeer met elkaar onder-
houden. Sommige mensen zagen 
elkaar na ruim 30 jaar weer terug! 
Een aantal woont nog steeds in het 
dorp, maar de gasten kwamen vanuit 
het hele land tot aan Zuid-Limburg 
naar dit weerzien toe. Ook de foto-
tafel waar een aantal (oud-)leden 
hun plakboeken van soms vele jaren 
her hadden getoond, kon zich in een 
ruime belangstelling verheugen. Vele 
anekdotes en sterke verhalen werden 
opgehaald en afgestoft. Drie leden 
van de vereniging zijn al die 50 jaren 
lid gebleven (Anneke Hogenboom-
Blom, Ida Sietsma en Harry Bakker) 
en vierden dus eveneens hun 

persoonlijk jubileum. Zij werden in 
een korte toespraak in het zonnetje 
gezet en verblijd met een passend 
eerbetoon. Ook kregen alle aan-
wezigen een boekwerkje met het
wel en wee van de Opregte Amateur 
gedurende de afgelopen halve eeuw. 
Ver na de o�ciële sluitingstijd 
verlieten de laatste gasten de reünie 
om na een zeer geslaagde middag 
weer huiswaarts te keren.
De jubileumvoorstelling van de 
50-jarige toneelvereniging De 
Opregte Amateur uit de Hoef vindt 
plaats op vrijdagavond 8 november 
om 20.00 uur, zaterdagmiddag
9 november om 13.30 uur en zater-
dagavond 9 november om 20.00 uur 
in De Springbok in De Hoef. De beide 
avonden zijn reeds uitverkocht en de 
reserveringen voor de middag lopen 
ook hard. Wilt u deze voorstelling 
bezoeken maar heeft u nog geen 
kaartjes, dan kunt u alleen nog 
kaarten reserveren voor de middag. 
Gezien de belangstelling raden we u 
aan dat zo snel mogelijk te doen via 
de website www.opregteamateur.nl 
(tabblad ‘reserveren’).

Geslaagde reünie Opregte Amateur

Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - De gemeente
De Ronde Venen wil in uiterlijk 2050 
klimaatneutraal zijn. Daarvoor zet de 
gemeente in op energiebesparing, 
zonnepanelen op zoveel mogelijk 
daken en grootschalige opwek van 
energie op land. De gemeenteraad 
besloot eerder om windmolens op 
land uit te sluiten, waardoor opwek 
op land alleen met zonnevelden kan. 
Het doel is om voor 2030 95 hectare 
zonnevelden te realiseren. Het 
aansluiten blijkt voor 2030 echter 
niet mogelijk. Komen daardoor
windmolens weer in beeld?
Fractievoorzitter Pieter Kroon (PvdA/
GroenLinks): “We hebben met elkaar 
en in de regio doelen afgesproken 
voor opwek van energie op land in 
2030. Dan is het belangrijk dat we
die doelen ook halen. Door de ‘�le op 
het energienet’ blijkt dat met alleen 
zonnevelden niet te gaan lukken. 
Met ook windmolens zou dat wel 
kunnen en daarom wil de provincie 
locaties voor windmolens aanwijzen, 
mogelijk ook in De Ronde Venen.”

Regionale Energie Strategie 
Om de klimaatdoelen van Parijs te 
halen moet nog veel gebeuren.
Energiebesparing, zonnepanelen
op daken en grootschalige opwek 
van schone energie op zee en land. 
Voor die opwek op land is Nederland 
opgedeeld in regio’s, die elk een 
Regionale Energie Strategie hebben 
opgesteld. Per regio zijn de doelen 
opgenomen voor de bijdrage aan die 
opwek in 2030. Zo ook de regio U16, 
waar De Ronde Venen onderdeel
van is.
De bijdrage van De Ronde Venen aan 
dat doel bedraagt 95 hectare zonne-
velden en daarnaast opwek met 
grootschalig zon op dak. Eerder was 
dat aantal hectares lager door ook op 
windmolens in te zetten, maar een 
meerderheid van de gemeenteraad 
besloot in juli 2021 om windmolens 
uit te sluiten. Elke windmolen kan 
zo’n 15 hectare zonneveld vervangen 
en dat staat gelijk aan ongeveer
30 voetbalvelden.
Nu bleek tijdens de commissie-
vergadering van de gemeenteraad 

op 8 oktober jl. dat in verband
met de netcongestie – ‘�le op het
energienet’ – het niet mogelijk is
om voor 2030 die 95 hectare zonne-
velden te realiseren. Daarbij speelt 
ook dat het rendement van zonne-
velden lager is geworden, waardoor 
de voorwaarde van tenminste 50% 
lokaal eigendom onder druk komt
te staan. Voor windmolens geldt dat 
deze wel voldoende opleveren om 
lokaal eigendom te garanderen en 
doordat windmolens gespreid over 
de dag energie op kunnen wekken, 
zijn windmolens minder belastend 
voor het energienet.

Neemt de provincie regie?
De provincie wil daarom de balans 
tussen zonnevelden en windmolens 
verbeteren in de verschillende 
regio’s. Om dat te bereiken heeft de 
provincie aan gemeenten gevraagd 
om alsnog met locaties voor plaat-
sing van windmolens te komen. 
Vooralsnog zijn dat er te weinig en 
als dat zo blijft, wil de provincie eind 
dit jaar locaties voor windmolens 
aanwijzen. Daarvoor is een locatie in 
De Ronde Venen in beeld ter hoogte 
van Baambrugge. Dat geldt ook voor 
locaties over de gemeentegrens in 
Stichtse Vecht.

Ondanks dat het college de doelen 
voor 2030 wil halen en stelt dat die 
niet gehaald gaan worden, wil het 
college haar inzet niet veranderen.
In de commissie gaf ook een meer-
derheid van de fracties aan de inzet 
niet te willen veranderen. Eerdere 
voorstellen daartoe van PvdA/Groen-
Links zijn ook verworpen. Daarmee 
geeft de gemeenteraad de regie uit 
handen en is het afwachten wat de 
provincie gaat doen en of de doelen 
dan wel gehaald worden.
Pieter Kroon: “Voor PvdA/GroenLinks 
staat voorop dat we de klimaat-
doelen halen. Dat kan het beste met 
een goede mix tussen zonnevelden 
en windmolens, op daarvoor 
geschikte locaties, met maximaal 
lokaal eigendom, zodat iedereen 
mee kan pro�teren. Goed voor
zowel mens als klimaat!”

Gemeente DRV dreigt doelen voor 
opwek schone energie niet te halen

Vinkeveen - Paul Bouwens van 
Paul’s Patatboot  in Vinkeveen, 
doet ook dit jaar weer mee met de 
Nederlandse horecaprijzen voor de 
titel ‘Beste cafetaria’. In 2022-2023 
sleepte hij vier prijzen in de wacht. 
Na vorig niet mee te hebben 
gedaan besluit hij dit jaar opnieuw 
een kans te wagen naar de titel. 
Afgelopen jaar was best een zwaar 
jaar, mede omdat Paul’s Patatboot 
afhankelijk is van het weer. De 
lente begon laat, en een goede 
zonnige warme zomer bleef uit. 
Wat resulteerde is een moeizaam 
jaar voor vele seizoenen afhanke-
lijke horeca. Paul moet zijn creati-
viteit gebruiken en investeerde
in een nieuwe licht- en geluids-
installatie om meer te kunnen 
betekenen bij feesten en partijen, 
door deze compleet te kunnen 
verzorgen, catering had hij 
tenslotte al. Ook kwam er een 
kippengril, waar buiten verse kip 
ook verse kreeft in kon worden 
bereid. Kortom Paul moest

innoveren om ‘Paul’s Patatboot’  in 
leven te houden. Want al is Paul’s 
Patatboot inmiddels een begrip en 
bekend in heel Nederland, stilstaan 
was geen optie.
Op dit moment is het stemmen
in volle gang en elke stem telt: 
www.horecaprijzen.nl/
pauls-patatboot.

‘Paul’s Patatboot’ doet weer mee!

Foto is aangeleverd.
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Wilnis - Afgelopen donderdag 
beleefde Wilnis een extra inloop-
bijenkomst om van bewoners te 
horen wat ze vinden van het plan 
voor het nieuwe, kleinere dorpshuis. 
Het huidige dorpshuis De Willisstee is 
verouderd en heeft dringend onder-
houd nodig wat hoge kosten met zich 
meebrengt. Daarnaast is het school-
gebouw van de Koningin Juliana-
school aan de Stationsweg 7 in Wilnis 
oud en wordt te klein. Daarom is er 
behoefte dat er iets moet gebeuren in 
Wilnis. Maar dat heeft veel voeten in 
de aarde en het lijkt erop dat nog
niet alle neuzen dezelfde kant op 
staan en het participatieproces hier 
een belangrijk aandachtspunt is.

Nogmaals inloopavond
De gemeenteraad had er eind 
september twee avonden voor nodig 
om dit heikele punt te bespreken en 
kwam er zelfs toch nog een vervolg 
op het eerder weggestemde raads-
voorstel via een ongebruikelijke weg 
van een zgn. ‘Motie vreemd aan de 
orde van de dag’. Op 10 oktober orga-
niseerde de gemeente samen met de 
Koningin Julianaschool nogmaals een 
inloopavond om alle inwoners de
gelegenheid te geven om de plannen 
te bekijken en te laten zien wat de 
relatie is met andere ontwikkelingen 
in Wilnis.

Toekomstbestendig,
multifunctioneel gebouw
De gemeente heeft samen met het 
schoolbestuur de mogelijkheden 
onderzocht voor vervangende nieuw-
bouw van de Koningin Julianaschool 
op de locatie van dorpshuis De Willis-
stee. Dit heeft geleid tot de beslissing 
om een toekomstbestendig gebouw 
te ontwikkelen met de functies dorps-
huis, school, kinderopvang en buiten-
schoolse opvang. De huidige gebrui-
kers van het dorpshuis zijn betrokken 
hoe ze de nieuwe ruimten samen 
kunnen gaan gebruiken. Dit werd
op de inloopavond aan de hand van 
diverse uitwerkingen op presentatie-
borden door gemeenteambtenaren 
uitgelegd aan de geïnteresseerde 
bezoekers.

Grote opkomst
Dat het een ‘hot item’ is bleek wel
uit de grote opkomst van de inloop-
avond. Hoewel het tijdstip tussen 
16.30 en 18.30 uur op een doorde-
weekse dag voor werkende mensen 
niet gelukkig gekozen was, waren er 
veel belangstellenden. Ook zagen we 
wethouders en veel raadsleden die 
het gesprek met de aanwezigen 
aangingen. Veel bezoekers gaven
aan zich min of meer niet gehoord
te voelen. Zo boden vertegenwoor-
digers van muziekvereniging Viribus 

Veel belangstelling op bijeenkomst gezamenlijke 
nieuwbouw Julianaschool en De Willisstee

Units, het ROM-koor en Cultuurhuis 
Mijdrecht wethouder Cees van Uden 
een petitie aan met de vraag of er ook 
voor hen nog ruimte beschikbaar was 
in de nieuwbouwplannen en of zij 
een podium kunnen krijgen in De 
Willisstee. Hoewel er eerder dit jaar
al een informatiebijeenkomst was 
geweest, bleek er overduidelijk 
behoefte aan een nog betere
participatie invulling.

De Dorpsraad
De Dorpsraad was ook vertegenwoor-
digd en gaf uitleg over hun zienswijze 
in dit dossier, wat belangrijk is voor 
inwoners en ondernemers van Wilnis. 
In een gesprek met vertegenwoordi-
gers van de Dorpsraad gaven zij aan 
dat wat hen betreft de puzzel nu
pas begint. Hun zienswijze is dat bij 
het voorliggende voorstel van de 
gemeente helemaal nog geen
rekening is gehouden met de vraag 
naar meer ruimte, vooral van koren
en muziekverenigingen, voor het 
repeteren en uitvoeringen. Dit is niet 
alleen een probleem in Wilnis, het 
speelt ook in Mijdrecht. En per saldo 
gaat er nu heel veel ruimte in open-
bare gebouwen verloren. Want de 
locatie die de Julianaschool in het 
dorpshart achterlaat, zou zoals het
nu is aangegeven, verloren gaan aan 
woningbouw.

Terug naar de tekentafel
De Dorpsraad geeft aan dat er in het 
dorpshart juist behoefte is aan meer 
ruimte voor ontmoeten voor jong en 
oud, clubs en workshops. Bovendien 
verliest het dorpshart met dit plan zo 
haar karakter met de dynamiek die 
het nu heeft van de school als dit 
vervangen wordt met louter woning-
bouw. Kortom het lijkt erop dat de 
gemeente dus terug naar de teken-
tafel moet als het aan de Dorpsraad 
ligt. Volgens hen is de integrale 
aanpak die werd beloofd er nog niet.

Participatie
De Dorpsraad Wilnis en de werkgroep 
Historisch Dorpshart Wilnis willen niet 
alleen maar commentaar leveren 
maar ook zeker hun bijdrage leveren. 
Hun doelstelling is immers dat ze
zich willen inzetten voor een zinvolle 
toekomst van het dorpshuis en het 
oude schoolgebouw aan de Juliana-
straat. Het gaat dus niet alleen om
de bouw van een nieuw dorpshuis
De Willisstee maar ook een gewenste 
invulling op de plaats van het school-
gebouw. Hierbij is participatie het 
toverwoord, want het gaat natuurlijk 
om de mensen die werken en wonen 
in Wilnis en de (potentiële) toe-
komstige gebruikers van het multi-
functioneel nieuwe dorpshuis.

Enquête uitgezet
Om de participatie goed vorm te 
geven en iedereen te betrekken 
hebben zij een enquête uitgezet met 
de vragen: ‘Welke functies zou een 
goed functionerend dorpshuis 
moeten hebben? Wie gaan dit doen? 
Wat is of wordt de rol van vrijwilligers? 
Welke functie hebben we in het 
dorpshart nodig? Wat zou gereali-
seerd kunnen worden om aanloop en 
reuring te behouden in het dorpshart 
als de Julianaschool daar weg is?’
U kunt de enquête nog invullen via 
www.wilnisinfo.nl en uw stem laten 

horen. De uitkomst van deze enquête 
zal gedeeld worden.
Beheercommissie dorpshuis
De gemeente gaf aan de bezoekers 
van de inloopbijeenkomst nog de 
mogelijkheid om een reactieformulier 
in te vullen. Hieraan werd goed 
gehoor gegeven. Voor het nieuwe 
dorpshuis zal ook een beheer-
commissie worden ingesteld. De 
gemeente gaat ervoor zorgen dat
het beheer van het gebouw goed 
geregeld wordt. De beheercommissie 
gaat over de activiteiten die in het 
dorpshuis plaatsvinden. De beheer-
commissie wordt betrokken bij de 
uitwerking hiervan en bij de concrete 
uitwerking van de ontwikkeling van 
het nieuwe dorpshuis. Zodat het 
nieuwe dorpshuis echt een plek door 
en voor mensen uit Wilnis wordt.
Geïnteresseerden konden zich 
aanmelden tijdens de inloopavond 
voor de beheercommissie. Wat de 
gemeente met deze reacties en 
aanmeldingen gaat doen horen wij 
natuurlijk graag.

Neuzen dezelfde kant op
Maar eerst is het natuurlijk belangrijk 
dat de neuzen dezelfde kant op staan. 
Kortom, we gaan er vanuit dat dit 
verhaal nog wel een vervolg zal 
krijgen en wij houden u hiervan
op de hoogte.

Foto’s zijn aangeleverd.

LEZERSPOST

Ha ha... het kruis viel bij wijze van 
spreken uit mijn broek! Al eerder 
maakte ik gewag van de onveilige 
situaties op de ‘racebaan’ die Vier-
gang heet. Voor de tweede keer 
werd in de Nieuwe Meerbode een 
artikel gepubliceerd over de onvei-
lige voetgangersoversteekplaats
in de bocht voordat men de T-split-
sing van de Bozenhove bereikt.
Door het kort houden van de 
bosschages heeft men inderdaad 
een iets beter overzicht over deze 

oversteek plaats. Maar ja, wie hand-
haaft het kort houden van deze 
begroeiing? Om de voetgangers 
nóg meer veiligheid te bieden gaat 
de Gemeente (lees: het college van 
burgemeester en wethouders) 
EINDELIJK akkoord met het 
aanleggen van een verhoogd 
plateau... of van een dusdanig 
verhoogde drempel die de auto-
mobilist DWINGT om langzaam te 
rijden zodat hij of zij (want er zijn 
ook ‘racemutsen’ in onze 
Gemeente!) niet gelanceerd wordt. 
Dus tóch actie! Hoera! Eindelijk!
Maar ik lees ook in het artikel dat 

deze maatregel (het aanbrengen 
van de verhoging!) ‘ingepland’ is.... 
Datum van uitvoering is dus (nog) 
niet bekend... maar laten we hopen 
dat het nog dit jaar mag zijn.
Heb tot slot een dringend verzoek 
aan de Wethouder die haar goed-
keuring aan bovengenoemde 
maatregel heeft moeten geven.
Beste mevrouw, wilt u alstublieft
de andere, eerder door onder-
getekende genoemde, onveilige 
plekken op deze zelfde Viergang 
‘meenemen’? Het scheelt een hoop! 
Echt waar.
C.N.H. van Dijck.

Oversteek Viergang De Ronde Venen - De Rank is een
kerk van de Protestantse gemeente
van Mijdrecht. Maar De Rank is ook
een Open Huis geworden, met vele 
bewoners. Sommigen zijn er de hele 
week, anderen één keer per week of 
per maand, of zo af en toe. Het zijn bij 
elkaar meer dan 10 organisaties, die 
allemaal werken op het sociaal-maat-
schappelijk terrein. De Rank staat ook 
open voor culturele activiteiten zoals 
een concert of de wekelijkse piano-
lessen. De Rank is ook nog een kerk
op de zondagen, voor de Evangelische 
gemeente Leef! en diverse avonddien-
sten van de Protestantse gemeente. 

Hun ochtenddiensten zijn in de 
Janskerk.
Wilt u eens een kijkje nemen in
De Rank? Er is �ink verbouwd om al die 
organisaties onderdak te geven. Graag 
laten ze dat zien aan de buurtbewo-
ners en de inwoners van Mijdrecht. 
Mogelijk heeft u wel suggesties, over 
leuke activiteiten in de Huiskamer.
Ze nodigen u allen uit om op dinsdag 
22 oktober tussen 10.00 en 12.00 uur 
langs te komen voor een kopje ko�e 
en een rondleiding door het gebouw. 
Ook is er informatie van en over de 
bewoners. Van harte welkom in De 
Rank, Pr. Bernhardlaan 2 in Mijdrecht.

Open Huis De Rank, wat is dat?
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NATUUR DICHT BIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling
De Ronde Venen & Uithoorn.
IVN richt zich op natuureducatie.
Voor meer informatie kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

De slimste mees
Zonder stropdas beteken je niets, 
met een zwarte lap van keel tot 
kruis zien ze je als een behoorlijk 
baasje, maar draag je knalgeel over-
hemd onder die das, dan ben je pas 
echt hét mannetje. Althans, dat 
geldt voor meneer koolmees, niet 
die van de NS, maar dat kleurrijke 
vogeltje dat je het hele jaar rond
je huis kunt tegenkomen.
Ook mevrouw koolmees (foto 
rechts) heeft zwart op de borst, 

maar dat is meer een elegant 
sjaaltje. Haar ideale man heeft de 
grootste stropdas en het geelste 
overhemd. En als hij bij het zingen 
ook nog de laagste tonen weet te 
produceren, wordt ze helemaal 
week. Maar om verkeerslawaai te 
overstemmen zijn veel mannen juist 
hoger gaan zingen en nu voelen 
veel stoere mannen met een lage 
stem zich ongehoord...

‘s Winters schakelen koolmezen
van een insectendieet om naar 
zaden en noten, hun snavels 
worden zwaarder en magen 
gespierder. Ze trekken dan rond in 
groepen, medemezen die ze anders 
wegjagen worden nu getolereerd, 
zolang ze maar niet té dichtbij 
komen. Op de voedertafel kun je 
mooi de werking van de stropdas-
hiërarchie zien. Let maar eens

op welk mannetje als eerste mag 
eten.
Maar net als in de mensenwereld 
kom je er niet met alleen een 
stropdas, mooi overhemd en een 
diep stemgeluid. Flexibiliteit is ook 
wel handig. Jonge koolmeesjes 
worden grootgebracht met de 
rupsen van de kleine wintervlinder. 
Door klimaatverandering pieken
die eerder in het jaar dan voorheen. 
Sticht je koolmeesgezinnetje dan 
ook wat eerder, zou je denken. Maar 
daar hebben koolmezen een beetje 
moeite mee. Andere vogelsoorten 
zijn daar beter in. Zo komen bonte 
vliegenvangers vroeger terug uit 
Afrika en kruipen in nestkasten
die koolmezen van plan waren te 
gebruiken. Krijg zo’n vliegenvanger 
er dan maar weer eens uit...

Tenslotte, is de stoerste man ook de 
slimste mees? Mevrouw koolmees 
kiest de man met wie ze haar
voortplanting het meest succesvol 
inschat. Maar vindt ze de stropdas of 
het overhemd van de buurman toch 
mooier of hoort ze die een toontje 
lager zingen dan haar echtgenoot, 
dan is de kans groot dat jongen die 
ze samen met hem groot brengt van 
de buurman zijn. Meneer kent dat 
risico en houdt haar voortdurend in 
de smiezen, maar kan niet overal 
tegelijk zijn. En vreemdgaan doen 
vogels vliegensvlug, dat is in een 
wip gebeurd. Dus tja, wie is hier de 
slimste mees?

Jaap Kranenborg

Eigen foto.

Foto is aangeleverd.

Zanggroep Braq.  Foto:  Patrick Hesse - Vision Quest.

Regio - Op een bijzondere plek, 
midden in het hart van Winkel-
centrum Zijdelwaard, viert Brownies&
downieS Uithoorn binnenkort haar 
vij�arig jubileum. Vijf jaar van ver-
binding, gastvrijheid en het creëren 
van een ontmoetingsplek waar 
iedereen zich thuis voelt. Dit jubi-
leum is niet alleen een mijlpaal voor 
de lunchroom zelf, maar vooral voor 
de lokale gemeenschap die een 
belangrijke rol speelt in het succes.

Sinds de oprichting, tijdens de moei-
lijke coronatijd, heeft Brownies& 
downieS Uithoorn zich ontwikkeld 
tot veel meer dan een plek waar je 
ko�edrinkt of een broodje eet. Het
is een ontmoetingsplek geworden 
waar mensen samenkomen: van 
sportclubjes tot vriendengroepen, 
iedereen weet de weg naar de lunch-
room te vinden. De vriendelijke 
medewerkers, die dag in dag uit met 
een glimlach klaar staan, zijn het 

Vijf jaar warmte en gastvrijheid 
bij Brownies&downieS Uithoorn

kloppende hart van de zaak. Voor 
hen is het meer dan werk: het is een 
kans om hun talenten te laten zien 
en te groeien in hun rol, midden
in de maatschappij. Dit maakt 
Brownies&downieS Uithoorn een 
uniek rustpunt in het dagelijks leven 
van veel Uithoornaars.
Om deze mijlpaal te vieren, heeft de 
lunchroom een feestelijke jubileum-
week vol activiteiten georganiseerd. 
Van maandag tot en met vrijdag 
maken bezoekers kans op mooie 
prijzen door te draaien aan het
Rad van fortuin, waaronder gratis
brownies, doosjes vol positieve 
energie of zelfs een High Tea voor 
twee, en kinderen mogen grabbelen 
in een grabbelton. Terwijl de gasten 
feest vieren, sluiten de medewerkers 
de week af met een welverdiend 
eigen feestje bij de Gasterij in
De Kwakel.
De afgelopen vijf jaar zijn voorbij-
gevlogen, met hoogtepunten zoals 
de nominatie voor ‘Onderneming 
van het Jaar’ en een groeiend succes 
in de catering. En de toekomst? 
Misschien een foodtruck voor de 
zomermaanden. Eén ding is zeker: 
Brownies&downieS Uithoorn blijft 
vol ambitie en met hart voor de 
lokale gemeenschap bouwen aan
de volgende vijf jaar.

Regio - Zanggroep Braq organiseert 
op zaterdag 2 november een Licht-
jesavond in de Janskerk te Mijdrecht. 
Door kaarsjes aan te steken en te 
luisteren naar interviews en de stem-
mige muziek van Braq, worden dier-
bare overledenen herdacht en reiken 
we uit naar andere mensen die leven 
met het verlies van een geliefde.

De Vinkeveense zanggroep Braq
is geen onbekende in de regio.
Hun meerstemmige zang past zowel
bij vrolijke concerten, als bij meer
plechtige momenten. Annet, 
Babette, Emiel, Mon en Ton ont-
wikkelden nieuw repertoire voor de 
Lichtjesavond, maar brengen ook
‘An Irish Blessing’ ten gehore.

Lichtjesavond met Braq Gastmuzikanten
De zangers van Braq worden
begeleid door gastmuzikanten
Gijs Wagenaar (contrabas), Geert 
Labordus (mandoline) en Quirine 
Moes (viool). Tijdens de Lichtjes-
avond presenteren ze een album
met stemmige pop- en folksongs.

Aanmelden noodzakelijk
De Lichtjesavond vindt plaats van 
20.00 tot 21.30 uur in de Janskerk, 
Janskerkplein 1 in Mijdrecht. De kerk 
is open vanaf 19.45 uur. Toegang is 
gratis, aanmelden is noodzakelijk en 
kan via: https://docs.google.com/
forms/d/e/1FAIpQLSctrSUW5l6bK41J-
JVvA2HR-KizgKA4_0XfmnH6rvF3Yp1
Kcg/viewform, of via onderstaande 
QR-code.

Regio - Op 18 en 19 oktober is er 
weer de jaarlijkse tentoonstelling.
Er zullen konijnen in verschillende 
kleuren en rassen aanwezig zijn. 
Gelukkig zijn de regels vanwege de 
vogelgriep iets versoepeld en mogen 
ze meer dieren tentoonstellen. 
Helaas hebben ze moeten kiezen 
tussen hoenders of watervogels. En 
de keus is gevallen op de hoenders, 
voor de keuring en de show.  De 
dieren worden ingezonden door 
leden uit de wijde omgeving.
Op vrijdag zijn er drie nationaal 
bekende keurmeesters bezig met het 
keuren van de dieren op hun speci-
�eke eigenschappen. In de loop van 
de middag zullen de winnaars 
bekend zijn. Bezoekers die interesse 

hebben voor een bepaald ras of 
erover denken om b.v. een konijn
aan te scha�en kunnen vragen 
stellen aan mensen van de vereni-
ging die antwoord kunnen geven op 
de vragen. Maar voor de liefhebber is 
een bezoekje aan de tentoonstelling 
altijd de moeite waard.
Er zal ook voor de kinderen weer een 
knu�elhoekje worden gemaakt waar 
ze kunnen spelen en knu�elen met 
de dieren. Ook de enveloppenstand 
is weer terug met leuke prijsjes.
De tentoonstelling wordt gehouden 
bij Fam. De Graa�, Oosterlandweg 3a 
in Mijdrecht. Openingstijden: vrijdag 
18 oktober van 15.00 tot 21.00 uur en 
op zaterdag 19 oktober van 10.00   
tot 16.00 uur. De toegang is gratis.

Abcoude - In ‘Diedericks Duel’ gaat 
Diederick de strijd aan, niet tegen, 
maar mét al zijn muziekinstrumenten.
In een show vol muziek, prachtige 
liedjes en muzikale weetjes laat 
Diederick verschillende muziekstijlen 
en instrumenten met elkaar wed-
ijveren. Maar dit is niet de enige
strijd die geleverd wordt, want wat 
gebeurt er als de strijd in je hoofd 
soms de overhand neemt? Op zijn 
eigen authentieke en muzikale 
manier behandelt Diederick dit 
vraagstuk en dat leidt tot veel
grappige, ontroerende en vooral 
herkenbare muzikale momenten. 
Theater Piet Mondriaan, zaterdag
26 oktober. Aanvang: 20.15 uur.
Kaarten zijn verkrijgbaar via
www.theaterpietmondriaan.nl.

Tentoonstelling Kleindiervereniging 
‘Onze Langoren’

Diedericks Duel, een strijd
mét al zijn instrumenten

Foto:  Annemieke van der Togt.
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Foto is aangeleverd.

Regio - Vanwege grote animo
en de lange reservelijst, organiseren 
Ron Leegwater en Meindert van der 
Zwaard op donderdag 24 oktober 
een extra editie van hun Popquiz 
Uithoorn. De eerste avond, een dag 
ervoor, op woensdag 23 oktober was 

al snel volgeboekt. Na de eerste 
aankondiging en bekendmaking van 
de datum op Facebook, stroomden 
de aanmeldingen al direct binnen.
En na een publicatie in deze krant 
werd de reservelijst langer en langer. 
Daarom is besloten deze extra avond 

Extra Popquiz-avond bij
Sjiek aan de Amstel Uithoorn

te plannen. Ook deze extra editie
is gewoon bij Sjiek aan de Amstel 
(Marktplein 11, 1421 AC Uithoorn)
en start om 20.00 uur (inloop vanaf 
19.30 uur). Indien gewenst kun je 
met je team ook vooraf eten bij Sjiek 
aan de Amstel. Maar dit staat los
van je deelname aan de Popquiz en
is dus niet verplicht.
Ook deze donderdag-editie wordt 
een hele leuke gezellige Popquiz met 
veel video-fragmenten, meezingen 
en mooie prijzen. Herken de hits, de 
foto’s, de intro’s, de snipperhits, de 
videoclips en de fragmenten uit de 
jaren 80 tot en met de hits van nu 
(met soms een fragment uit de jaren 
70). Maar het gaat vooral om plezier 
en lol met je team. Doe je mee? Stel 
een team samen van minimaal vier 
tot maximaal zes personen en geef
je op d.m.v. een email aan: popquiz
uithoorn@gmail.com. De kosten zijn 
€ 8,– p.p. (contant af te rekenen op 
de avond zelf ). Laat je snel weten
of je meedoet met een team?
Het beloofd weer een feestje te 
worden. Volg PopQuiz Uithoorn ook 
op Facebook voor meer informatie 
en binnenkort alvast een aanwijzing 
over 1 van de te spelen rondes.
Facebookpagina: ‘Popquiz Uithoorn’.

Foto is aangeleverd.

EXCURSIES PADDENSTOELEN

Regio - Het is paddenstoelentijd!
De unieke Bommel - Paddenstoelen-
excursie van IVN De Ronde Venen & 
Uithoorn op 12 oktober zat helaas 
vol. Maar niet getreurd... komende 
zaterdagr is er nòg een padden-
stoelen-excursie: bezoek aan de 
Wasplaten in Friesland. 

Wasplaten, de orchideeën
onder de paddenstoelen
Wasplaten worden wel de orchi-
deeën onder de paddenstoelen
genoemd. Ze zijn prachtig, hebben 
sprekende kleuren en stellen
hoge eisen aan hun leefomgeving. 
Op een wat verborgen plek in Fries-
land is een wasplatenreservaat, de 
Rotstergaaster Wallen. Veel wasplaat-
soorten groeien alleen op schraal 
grasland met een langdurig,

ononderbroken beheer. De Rotster-
gaaster Wallen worden al eeuwen-
lang op dezelfde manier beheerd, 
het oorspronkelijk reliëf is nog
helemaal in tact en ze voldoen aan 
de eisen die wasplaten stellen. Het is 
een grasweide zoals er lang geleden 
in Nederland veel waren, maar 
waarvan er nu nog maar heel weinig 
over zijn.

Jubileumexcursie
IVN De Ronde Venen & Uithoorn
Ter gelegenheid van ons jubileum 
gaan wij daarnaartoe op excursie. 
Voor paddenstoelenliefhebbers dè 
gelegenheid om iets heel bijzonders 
te zien. De excursie is gepland op 
zaterdag 19 oktober. Nu is het niet
te voorspellen wanneer de padden-
stoelen tevoorschijn komen, dus het 

kan zijn dat de excursie moet 
worden uitgesteld wegens gebrek 
aan wasplaten. Houd daarom de 
website in de gaten en geef een 
emailadres door, zodat je kort voor 
de geplande datum bereikt kunt 
worden. Dit kan zelfs pas de avond 
ervoor zijn. Eerste reservedatum is 
een week later, de tweede twee 
weken later. Dat mag lastig lijken, 
maar eenmaal daar krijg je er iets 
heel moois voor terug! De kosten 
zijn € 10,–, contant te voldoen bij 
aanvang van de excursie.

Meer info en aanmelden: https://
www.ivn.nl/afdeling/de-ronde-
venen-uithoorn/natuuractiviteiten/
wasplaten-in-friesland.

Foto’s:  Jetske van den Bijtel.

Regio - Op zondagmiddag
20 oktober organiseert Stichting 
Klassiek in De Ronde Venen haar 
eerste concert van het seizoen:
een gitaarrecital door de gerenom-
meerde gitarist Stefan Gerritsen.
U kunt hem bewonderen om 14.30 
uur in de Ger. Kerk De Morgenster
in Vinkeveen op de Herenweg 253.
Stefan Gerritsen, geprezen door de 
Volkskrant als een grandioze gitarist, 
staat bekend om zijn veelzijdigheid 
en passie voor klassieke muziek. Zijn 
repertoire reikt van oude muziek tot 
hedendaagse composities, en hij is 
niet bang om nieuwe projecten te 

initiëren die het gitaarrepertoire 
verrijken. Naast de klassieke gitaar 
bespeelt Gerritsen ook een unieke 
31-toongitaar, een instrument dat 
voortkomt uit het stemmings-
systeem van de 17e-eeuwse weten-
schapper Christiaan Huygens, ideaal 
voor Renaissance- en Barokmuziek.
Kaarten kosten € 20,–, inclusief een 
drankje naar keuze. Deze zijn te 
reserveren via de website van de 
stichting: www.klassiekinderonde
venen.nl. Kinderen tot en met 16 jaar 
hebben gratis toegang!
Voor meer informatie en reser-
veringen kunt u contact opnemen 

Topgitarist Stefan Gerritsen 
opent het nieuwe concertseizoen

via 06 - 464 83 157. Meer over Stefan 
Gerritsen: www.stefangerritsen.com.

Eigen foto.

Regio - Op zaterdag 26 oktober is 
het zo ver, hét concert van Muziek-
korps Triviant! Het belooft een mooie 
avond te worden waarbij u kunt 
genieten van verschillende muziek-
stukken. Niet alleen Triviant, maar 
ook de gastvereniging Brassband 
Concordia uit Vinkeveen zal deze 
avond spelen. Ook zullen er geza-

menlijk een aantal muziekstukken 
ten gehore gebracht worden. Het 
concert vindt plaats in De Willisstee 
in Wilnis. Om 19.30 uur gaan de 
deuren open en het concert zal om 
20.00 uur beginnen. De toegang is 
gratis. In de pauze kunt u lootjes 
kopen voor de loterij waarbij veel 
mooie prijzen te winnen zijn!

Concert muziekkorps Triviant

Regio - Van 17 tot en met 26 oktober
is in de galerie van KunstRondeVenen, 
in Winkelcentrum De Lindeboom in 
Mijdrecht, een expositie ingericht met 
keramiek van Anke van Aken-Hofman 
en schilderijen van Aldert Kamp.
De galerie is geopend op donderdag, 
vrijdag en zaterdag van 12.00 tot 
16.00 uur. De exposanten zullen zelf 
als gastvrouw of -heer aanwezig zijn. 

Objecten van klei
Anke van Aken-Hofman werkt onge-
veer vijftien jaar met klei. Na haar 
opleiding aan de PABO heeft zij de 
akte Handvaardigheid gehaald. Tijdens 
haar werk bij het Montessori-basis-
onderwijs ging haar voorkeur onder 
meer uit naar de creatieve vakken. 
Haar laatste school, in Alphen aan
den Rijn, beschikte over een potten-
bakkersoven. Pas later is zij zelf op haar 
zolder gaan werken met gewone klei 
en gietklei. Ze heeft enkele jaren een 
cursus gevolgd bij Crea in Uithoorn. 
Nu gaat ze bijna wekelijks naar potten-
bakkerij ‘Patch of Heaven’ in Kudel-
staart. Daar komt ze in aanraking met 
nieuwe technieken, werkt ze op de 
draaischijf en doet zij nieuwe ideeën 
op. Thuis heeft ze de zolder ingeruild 
voor een uitbouw aan de garage. Hier 
staan ook de draaischijf en de potten-
bakkersoven. Ze vindt het vooral leuk 
om verschillende technieken uit te 
proberen en toe te passen. 

Realisme en impressionisme
Een tekenleraar op de middelbare 
school zei tegen Aldert Kamp, toen 
hij achttien jaar was, dat hij talent 
had voor tekenen en schilderen. 
Vijftig jaar lang liet hij die opmerking 
in zijn hoofd sluimeren, zonder daar 
iets mee te doen. Met het pensioen 
in zicht, schreef Aldert zich vijf jaar 
geleden in voor een beginnerscursus 
schilderen met olieverf. Leergierig, 
maar zonder enige voorkennis en 
ervaring met schilderen, begon hij 
daarmee, onder leiding van een 
ervaren kunstenaar. Zijn talent werd 
wakker geschud. Een hobby was 
geboren. Hij raakte al snel verrast 
van zijn eigen kunnen. Met het
tonen van zijn schilderijen wil hij
het publiek inspireren ook te blijven 
leren, dingen te doen, waarvan je 
denkt dat je ze niet kunt. In de
expositie laat hij een groot deel van 
zijn oeuvre zien, van zijn allereerste 
probeersel tot en met zijn meest 
recente schilderij, inclusief een aantal 
studies op papier. Zijn schilderstijl 
beweegt zich tussen het realisme
en realistisch impressionisme. De 
meeste voldoening haalt hij uit �jn-
schilderen en het schilderen van 
landschappen. Soms realistisch, 
soms realistisch-mystiek. Zijn stijl 
kenmerkt zich door de nadruk op 
lichte�ecten, scherpte en vaagheid 
en het gebruik van heldere kleuren.

Duo-expositie in De Lindeboom

Regio - Het Seniorenkoor in Mijdrecht 
is enig in zijn soort. Onder leiding
van dirigent Hans van Rutten wordt
er elke dinsdagmorgen enthousiast 
gerepeteerd in De Kom, Mevrouw
van Wieringenplein in Mijdrecht. Het 
repertoire is divers, van religieus tot 

populair en in meerdere talen. Vind
je het leuk om eens een repetitie bij
te wonen of gelijk mee te zingen,
dan ben je van harte welkom.
Voor informatie: Adrie Sloesarwij.
Telefoon: 06 - 18 02 95 86, of mail
naar adrie-sloesarwij@hotmail.com.

Seniorenkoor: iets voor u?

Foto is aangeleverd.
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Regio - Van 8 tot en met 10 oktober 
was het alweer de zevende editie
van de Techniek Driedaagse. Dit keer 
waren de meer dan 4.000 leerlingen 
van de groepen 7, 8 en de brugklas 
uit Aalsmeer, Amstelveen, De Ronde 
Venen, Nieuwkoop en Uithoorn te 
gast bij Switch Datacenters in De 
Kwakel. Verspreid over drie dagen 
konden de leerlingen aldaar tech-
nische workshops volgen onder 
leiding van lokale technici en de
vele vrijwilligers.

In de praktijk ontdekken
Dit Techniekfestijn was opgedeeld in 
elf verschillende branchehoeken en 
konden de leerlingen in de praktijk 
ontdekken wat het is om in de Agri 
Sierteelt, Automotive, Bouw, Duur-
zaamheid, ICT, Installatietechniek, 
Logistiek, Maritiem, Metaal & Kunst-
stof, Robotica en Zorgtechnologie
te gaan werken en wat je daar dan 
allemaal voor werkzaamheden kan 
uitoefenen. Wat opviel was dat er 

veel blije gezichten waren te zien en 
dat zowel de jongens als de meisjes 
met veel plezier en passie aan de 
workshops meededen en dat de 
ogen zijn geopend voor een 
toekomst in de techniek.

Een technisch beroep is niet saai!
Ter afsluiting van dit succesvolle 
evenement opende de Techniek 
Driedaagse op donderdagavond
10 oktober van 17.00 tot 20.30 uur, 
speciaal voor alle ouders, verzorgers, 
opa’s en oma’s én alle kinderen, haar 
deuren om ook een kijkje te komen 
nemen.
Ook wij zijn langs geweest en waren 
net als veel ouders en kinderen 
verrast over de diversiteit van deze 
bruisende sectoren. En het enthou-
siasme waarmee de kinderen op 
allerlei facetten van de techniek
zich uitleefden was een verademing 
om te zien en één ding is wel duide-
lijk geworden: Een technisch beroep 
is niet saai!

Meer dan 4.000 leerlingen
beleven de Techniek Driedaagse

Een groot succes
Wij zijn er dan ook van overtuigd dat 
het doel van de Techniek Driedaagse 
om jongeren het plezier in techniek 
en technologie te laten ervaren en 
hen enthousiast te maken voor een 
opleiding en baan in deze sector 
zeker gehaald is. En gevaarlijk is het 
ook niet want de vrijwilligers van de 
EHBO konden ons melden dat er, op 
twee pleisters en een bloedneus na, 
geen incidenten te melden waren. 
Het was dan ook wederom een groot 
succes en petje af voor de organisatie 
en alle vrijwilligers van TechNet 
Amstel & Venen die dit mogelijk 
hebben gemaakt.

Enthousiasme
Wilt u meer weten over de activi-
teiten van TechNet Amstel & Venen
óf over de successen van dit
jaarrond activiteitenprogramma
om jongeren te enthousiasmeren 
voor de techniek? Kijk op
www.technetamstelenvenen.nl.

Alle foto’s zijn aangeleverd.
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Regio - Na een stemcampagne van 
drie weken hebben 3126 Rabobank-
leden € 150.000,– verdeeld over
161 clubs en verenigingen in regio 
Schiphol. De jaarlijkse campagne 
heeft landelijk alle records gebroken. 
Dit laat zien dat ondersteuning van 
het verenigingsleven steeds belang-
rijker is. Daarom staat Rabobank 
clubs en verenigingen niet alleen 
�nancieel bij maar ook met kennis
en trainingen.
“Het is mooi om te zien dat onze 
leden massaal in actie zijn gekomen 
om hun club te steunen”, vindt Jan
Feenstra, directeur coöperatieve 
Rabobank regio Schiphol. “Achter 
deze mooie getallen schuilt echter 
ook een harde werkelijkheid, name-
lijk dat verenigingen en clubs steeds 
meer behoefte hebben aan onder-
steuning. De kosten stijgen, ze
staan voor grote uitdagingen, zoals 
verduurzaming en een afname in het 
aantal vrijwilligers. Als coöperatieve 
bank willen wij hen daarbij helpen.”
“Een mooi voorbeeld is de Atletiek 
Klub Uithoorn, al jaren enthousiaste 
deelnemer van Rabo Clubsupport. 
Door grote aanwas onder de jeugd
is het noodzakelijk dat de kogel-
stootbak wordt uitgebreid zodat 
meerdere atleten tegelijkertijd 
kunnen kogelstoten. De donatie van 
de Rabo Clubsupport stemcampagne 
wordt hiervoor gebruikt.

Hobby’s
Jan Feenstra vervolgt: “Clubs en 
verenigingen zijn een onmisbaar 
onderdeel van regio Schiphol. Dat
is waar we elkaar ontmoeten, onze 
hobby’s uitoefenen en bovenal 
plezier maken. Daarom blijft
Rabobank zich inzetten voor het 
verenigingsleven. Dit kunnen we
niet alleen, maar doen we samen
met landelijke en lokale partners.

ClubSupport
Als coöperatieve bank geeft Rabo-
bank ieder jaar een deel van haar 
resultaat terug aan verenigingen.
Dit doen ze bijvoorbeeld met de 
Rabo ClubSupport-campagne. Hierin 
kiezen Rabobank-leden welke clubs 
en verenigingen een �nancieel 
steuntje in de rug krijgen. Hoe meer 
stemmen een club krijgt, hoe meer 
geld deze ontvangt. Dit jaar stemden 
in heel Nederland meer dan een half 
miljoen leden op hun favoriete club. 
33.000 clubs ontvingen de afgelopen 
twee weken een cheque, in totaal 
bijna 16 miljoen euro.
Met Rabo ClubSupport ondersteunt 
Rabobank clubs ook op andere 
manieren. Het hele jaar door kunnen 
clubs deelnemen aan verschillende 
workshops en masterclasses. Ook 
kunnen clubs zich aanmelden voor 
een intensief traject, waarbij zij 
1-op-1 worden begeleid door een 
van onze experts. Bijvoorbeeld bij 
het werven van leden, vrijwilligers
en fondsen, maar ook bij �nancieel 
management en verduurzaming.
Tot slot vervult Rabobank een 
belangrijke netwerkfunctie voor 
verenigingen en clubs. Op lokaal 
niveau, maar ook als landelijke 
partner van NOC-NSF.

161 clubs verblijd met een
Rabo ClubSupport cheque

Foto is aangeleverd.

Regio - Stap binnen in een wereld 
vol magie, verwondering en betove-
ring, waar dromen werkelijkheid 
worden. Geniet van klassiek circus in 
een modern jasje. De getalenteerde 
en veelzijdige artiesten komen
van over de hele wereld om u een 
verblu�ende show te bezorgen. Zij 
nodigen u uit om een kijkje te nemen 
bij één van hun 1,5 uur durende 
shows. Ervaar de magie van het 
circus, gerund door Ste�e, één
van de weinige vrouwelijke circus-
directeuren in Europa. Samen met 
haar artiesten uit verschillende 
landen zorgt zij voor ruim negentig 
minuten circusplezier.

Show tijden in Uithoorn:
-  Vrijdag 18 oktober: 19.00 uur.
-  Zaterdag 19 oktober:

15.00 uur en 19.00 uur.
-  Zondag 20 oktober:

11.00 uur en 14.00 uur.
Locatie: Evenemententerrein 
Legmeerplein-west in Uithoorn.

Speciale actievoorstellingen
Kaarten kunt u online reserveren via 
www.circus-bolalou.nl of 30 minuten 
voor elke show aan de circuskassa.
De voorstellingen om 19.00 uur
zijn speciale actievoorstellingen
met gereduceerde entreeprijzen
(€ 15,– per persoon).

Circus Bolalou bezoekt Uithoorn
Foto is aangeleverd.

Foto:  Gemeente Uithoorn.

Foto:  Gemeente Uithoorn.

Uithoorn – Afgelopen week bezocht 
burgemeester Pieter Heiliegers van 
de gemeente Uithoorn mevrouw 
Oudshoorn - De Jong in het Hoge 
Heem. Met een mooie bos bloemen 
en een kadootje feliciteerde Heilie-
gers haar met haar 100ste verjaardag. 
Mevrouw Oudshoorn genoot zicht-
baar van het burgemeestersbezoek. 
Onder het genot van ko�e en
gebak vertelde ze over haar leven
in oorlogstijd, als moeder en als
vrijwilliger. De inzet voor anderen 
blijkt een rode draad in haar leven. 

Vitaal
Mevrouw Oudshoorn - De Jong is 
nog heel vitaal. Ze ziet en hoort 
slecht, maar haar spraakvermogen 
en geheugen zijn onaangetast. Zo 
herinnert ze zich nog dat zij in de 
oorlogsjaren een kostbaar stuk vlees 
redde uit handen van de Duitsers. 
“Toen de Duitsers een inval deden in 
ons huis verstopte ik snel het vlees 
achter mijn rug. Ze durfden niet in 
mijn bed te kijken, omdat ik deed 
alsof ik erg ziek was”. Door haar 
slimme daad liep het goed af.

Mevrouw Oudshoorn - De Jong 
honderd jaar!

Op Bevrijdingsdag overleed haar 
vader door bloedvergiftiging.
Bevrijdingsdag heeft hierdoor een 
dubbele betekenis gekregen voor
de 100-jarige. 

Drie kinderen
Naast de opvoeding van haar drie 
kinderen zat mevrouw Oudshoorn - 
De Jong bepaald niet stil. Maar liefst 
28 jaar werkte ze als vrijwilliger bij 
het dienstencentrum van Ponderosa. 
Daarnaast zwom ze ook nog 40 jaar 
lang elke zaterdag met mensen met 
een visuele beperking. Ze waste en 
vouwde ingezamelde kleding voor 
Polen en breide meer dan 400 truien 
voor Roemenië!
Ondanks haar slechte zicht zet 
mevrouw Oudshoorn zich nog steeds 
in voor anderen. Zo wilde ze geen 
cadeau voor haar verjaardag maar 
een bijdrage voor een goed doel.
In wijkcentrum Bilderdijkhof werd
op 6 oktober, de dag van haar 
verjaardag, een groot feest 
gehouden. Het was heel druk met 
familie en vrienden, in totaal zo’n
75 man. En allen gaven een bijdrage 
voor de stichting KNGF Blinden-
geleidehond.
“Hoe word je 100 jaar?” Op die vraag 
van de burgemeester zegt de eeuwe-
ling heel praktisch: “Doe wat je kan”. 
Naar eigen zeggen verveelde zij zich 
nooit en is ze haar leven lang actief 
gebleven voor anderen. Zou dat het 
geheim zijn?

Uithoorn – Kinderen van groep 6 
van basisschool De Kajuit in 
Uithoorn hebben donderdag 10 
oktober ontbeten met burge-
meester Pieter Heiliegers. Het 
burgemeestersontbijt is onderdeel 
van het nationaal Schoolontbijt, 
bedoeld om het belang van een 
gezond ontbijt te benadrukken.

Een leuk nevene�ect is dat de
burgemeester en de kinderen op

een ontspannen manier met elkaar 
kunnen praten, en dat is voor beide 
partijen heel leuk om te doen. Zo 
vroeg een kind zich af waarom er 
meer voetbalvelden dan speel-
tuinen waren? De burgemeester liet 
weten dat er de komende jaren 
gewerkt wordt aan het uitvoeren 
van nieuw speel- en beweegbeleid 
om speelplekken te veranderen in 
beweeg-, ontmoet-, speel- en sport-
ruimten voor alle doelgroepen 

Burgemeestersontbijt
op De Kajuit

(0-100 jaar), die goed toegankelijk 
(inclusief ) en bereikbaar zijn.

Kinderraad
Een burgemeester in spé wilde 
weten of Uithoorn geen kinder-
burgemeester nodig heeft. De 
burgemeester vertelde dat er al
een kinderraad is die meedenkt
over allerlei onderwerpen die spelen 
in de gemeente. Burgemeester 
Heiliegers gaf aan dat hij het belang-
rijk vindt dat de mensen in Uithoorn 
�jn met elkaar samenwonen en 
elkaar helpen waar nodig, zodat het 
een �jne gemeente blijft om in te 
wonen. Alle kinderen vroegen ter 
afsluiting de burgemeester zelfs om 
een handtekening! 
Het Burgemeestersontbijt is een vast 
onderdeel van het Nationaal School-
ontbijt. Daarbij staan het welzijn en 
de gezondheid van alle kinderen 
bovenaan het verlanglijstje. Het 
blijkt namelijk dat veel kinderen 
niet, niet altijd of niet gezond 
ontbijten. Burgemeester Heiliegers: 
“Aandacht hiervoor blijft belangrijk. 
Met een gevulde maag hebben de 
kinderen meer energie en kunnen 
ze zich langer concentreren. En 
daardoor is het ook veel leuker op 
school. Het mes snijdt aan meer 
kanten.” In november krijgen de 
kinderen nog een Schoolontbijt, 
maar dan op hun eigen school.

Vinkeveen - Op vrijdag
18 oktober 2024 is er voor 
iedereen in Café Biljart de Merel
in Vinkeveen weer klaverjassen.
Er worden vier ronden van zestien 
gi�es gespeeld en dan worden de 
punten bij elkaar opgeteld en
is de winnaar bekend.
Afgelopen vrijdag was Kees 
Kooyman de beste kaarter met 

6961 punten. De totale uitslag
van deze avond was: 
1.  Kees Kooyman
2.  Willem Kleinveld
3.  Paul van Duuren
De poedel was voor Ria van Es.

Aanstaande vrijdag
Vrijdag 18 oktober starten ze
om 20.00 uur dus wees op tijd. 

Inschrijving
Graag om 19.45 uur aanwezig
zijn voor de inschrijving.

Locatie
Cafè Biljart de Merel
Arkenpark Mur 43
3645 EH  Vinkeveen
Telefoon 0297 - 263 562
E-mail demereldorus3@gmail.com

Kees Kooyman wint klaverjassen in De Merel
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De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om lezers van haar krant zo objectief mogelijk te informeren. De Nieuwe Meerbode vindt inwoners belangrijk omdat zij grotendeels de lezers zijn van ons weekblad. De lokale nieuws-
feiten en berichtgeving is dan ook gericht op de inwoners van De Ronde Venen. In samenwerking met IVI (Inwoner Voor Inwoners) willen wij die inwoners dan ook een stem geven. De IVI-pagina is dan ook een podium waar inwoners van zich kun-
nen laten horen. IVI is een onafhankelijke inwonersbeweging en voor de inwoners. IVI zal net als de Nieuwe Meerbode geen standpunt innemen over geplaatste artikelen. Op deze IVI-pagina plaatsen wij ingezonden stukken van inwoners waar-
bij de inwoner zelf verantwoordelijk blijft voor de inhoud van de door hem/haar ingestuurde en geplaatste tekst. IVI en de Nieuwe Meerbode zijn dan ook geen enkele manier verantwoordelijke voor de inhoud van de artikelen op de IVI-pagina.

De IVI pagina

Inwoners kunnen een mooi initiatief, een leuke activiteit, een klacht, een idee, een oproep, een ergenis, een vraag of gewoon een mooi 
verhaal wat ze willen delen met de inwoners van De Ronde Venen naar de redactie van IVI sturen. De copy voor deze IVI pagina kan 
men sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl en moeten aangeleverd worden met een word document. De copy mag maximaal 
250 tekens (inclusief spaties) bevatten en geen onbehoorlijk taalgebruik hebben om voor plaatsing in aanmerking te komen.

info@inwonersvoorinwoners.nl
www.inwonersvoorinwoners.nl

Wilt u als inwoner iets kwijt?
Laat het IVI weten.

 In veel buurten en straten van onze 
gemeente organiseerden bewoners 
dan ook diverse gezellige activiteiten 
en was het een dag van saamhorig-
heid en verbondenheid. Maar zouden 
we ons moeten beperken tot deze 
ene dag? Bij Stichting Inwoners voor 
Inwoners (IVI) vinden we dat het elke 
dag Burendag zou moeten zijn. Het 
versterken van gemeenschapszin, 
zoals Burendag laat zien, zou een 
continu proces moeten zijn.

Goede buren doen ertoe
Burendag is een dag waarop de buurt 
gezellig samenkomt en veel mensen 
iets goeds doen voor elkaar en de 
buurt. Want goede buren doen ertoe. 
Ook in De Ronde Venen was het weer 
een succesvolle dag waar inwoners 
met elkaar verbonden waren. 
Burendag is een prachtig initiatief, 
een dag waarop we ons realiseren 
hoe waardevol het is om dichtbij 
elkaar te staan en de banden met 
onze buren te versterken. 

Noaberschap
Burendag is dus een mooi initiatief 
om een gemeenschap te verbinden. 
Maar waarom zouden we het bij één 
dag laten? Het hele jaar door 
verbonden met elkaar zijn is toch 
eigenlijk veel mooier. Noaberschap 
noemen ze dat in het oosten van ons 
land. Het is aldaar een begrip en een 
traditie waarin buren elkaar niet 
alleen tijdens speciale gelegenheden 
ondersteunen, maar het hele jaar 
door. Of het nu gaat om een bood-
schap doen voor iemand die ziek is, 
een praatje maken op straat, of elkaar 
helpen met praktische zaken. Noaber-
schap gaat om de dagelijkse betrok-
kenheid bij elkaar. Dit past perfect bij 
de uitgangspunten die Stichting 
Inwoners Voor Inwoners (IVI) heeft. 

Het motto van IVI is niet voor niets 
“samen kom je verder!”. Een gemeen-
schap waar saamhorigheid en onder-
linge betrokkenheid altijd hoog in het 
vaandel staat zou toch geweldig zijn. 

Noaberschap in De Ronde Venen
De bedoeling van IVI is om inwoners 
te informeren, te verbinden en een 
podium te geven en zodoende een 
hechtere gemeenschap te creëren. 
Een gemeenschap die niet achterover 
leunt en afwacht hoe de lokale over-
heid alles van bovenaf regelt, maar 
een gemeenschap die zelf initiatief 
neemt en dingen oppakt of over-
neemt. Een soort Noabarschap in het 
groene hart. 

Inwonersparticipatie
In 2017 startte IVI binnen het 
gemeentelijke project ‘Inwoners 
Centraal. Inwonersparticipatie stond 
toen hoog op de agenda van de 
lokale overheid, met als doel een 
betrokken en veerkrachtige gemeen-
schap te creëren. Inwonersparticipatie 
leek het middel om burgers te 
betrekken bij het besluitvormings-
proces en de ontwikkeling van beleid. 
Ook zou het veel geld kunnen 
besparen voor de overheid als inwo-
ners zelf initiatieven zouden 
oppakken en niet alles van bovenaf 
geregeld zou moeten worden. 
Hoewel het idee aansloot bij de visie 
van IVI kwam het maar niet tot een 
samenwerking. De regie uit handen 
geven bleek voor de lokale overheid 
moeilijker dan gedacht. Wellicht was 
IVI al wat verder in het proces van 
inwonersparticipatie en ging het voor 
de gemeente allemaal een beetje te 
snel en IVI werd buitenspel gezet.

IVI niet begrepen
Omdat IVI zag dat het elders in het 

land inwonersbewegingen wel lukte 
om als gemeenschap inspraak te 
krijgen is men zelf aan de weg gaan 
timmeren om te kijken of IVI op eigen 
kracht daadwerkelijk van onderaf 
samen met de gemeenschap initia-
tieven kon ondernemen. In de hoop 
dat de lokale overheid later zou 
aanhaken. Het was al duidelijk dat IVI 
niet werd begrepen door de lokale 
overheid en de politiek, maar er 
kwam ook weerstand uit die hoek. Er 
was argwaan en zij zagen IVI soms als 
een bedreiging en dachten dat het 
een nieuwe politieke beweging was. 
We hoorden zelfs dat we binnen het 
gemeentehuis geframed werden en 
in de wandelgangen ging zelfs het 
gerucht dat men adviseerde om ver 
weg te blijven van IVI. Laten we 
zeggen dat IVI niet omarmd werd 
door de gemeente. Ook kreeg IVI 
nimmer �nanciële steun in tegenstel-
ling tot een partij als Tympaan de Baat 
die dit juist in overvloed krijgt. Er is 
dan ook door de pioniers van IVI veel 
tijd en eigen geld geïnvesteerd om 
het goede doel na te streven. 

Succesvolle samenwerking
Hoewel de inwoners in eerste 
instantie ook niet goed begrepen wat 
IVI nu precies wilde bewerkstelligen 
kreeg IVI steeds meer bijval binnen de 
gemeenschap. De IVI-pagina werd 
door inwoners als podium gebruikt 
en de succesvolle regentonnenactie 
heeft in de praktijk laten zien dat je 
van onderaf als gemeenschap wat 
voor elkaar kan krijgen. De inwoners 
waren over deze actie razend enthou-
siast en er waren complimenten van 
B&W. IVI met deze actie laten zien wat 
de impact is als binnen een gemeen-
schap inwoners, lokale ondernemers 
en maatschappelijke organisaties van 
onderaf samenwerken en initiatief 
nemen. Dit was een voorloper van het 
zgn. “uitdaagrecht,” wat betekent dat 
inwoners of lokale organisaties 
kunnen voorstellen om gemeentelijke 
taken over te nemen als ze denken 

Op zaterdag 28 september vierden we Burendag in De Ronde Venen, 
net als in de rest van Nederland. Burendag is een jaarlijks initiatief van 
Douwe Egberts en het Oranje Fonds dat mensen uitnodigt om samen 
met hun buren iets leuks te ondernemen.

STICHTING INWONERS VOOR INWONERS (IVI) WIL MEER DAN ÉÉN DAG EEN STERKE VERBONDENHEID 
EN SAAMHORIGHEIDSGEVOEL BINNEN DE GEMEENSCHAP

Burendag: Samen Sterk in De Ronde 
Venen, maar niet alleen voor één dag! 

dat ze die beter of goedkoper kunnen 
uitvoeren. Dit stimuleert actieve parti-
cipatie van inwoners en maakt de 
gemeente transparanter en e�ciënter 
in haar beleid. Door partijen als 
Zideris en Amerpoort mee te laten 
doen was er naast inwonerspartici-
patie ook sprake van de invulling van 
de gewenste inclusiviteit binnen de 
gemeenschap. 

Participatie verordening
Wellicht mede door de successen die 
IVI op eigen kracht had behaald 
werden IVI weer betrokken door de 
lokale overheid bij de invulling van 
inwonersparticipatie. Bij het ontwerp 
van participatieverordening die in 
2023 is opgesteld en door de raad 
unaniem is aangenomen heeft IVI een 
belangrijk aandeel gehad. In deze 
verordening is de betrokkenheid van 
inwoners, bedrijven en andere 
belanghebbenden bij de ontwikke-
ling, uitvoering en evaluatie van 
gemeentelijke initiatieven en beleid 
geregeld. Het doel van de verorde-
ning is om de kwaliteit van lokale 
democratische processen te verbe-
teren en de relatie tussen de 
gemeente en haar inwoners te 
versterken. 

Hoop op samenwerking
Het leek erop dat er steeds meer 
toenadering kwam, want daar waar 
de gemeente bij de eerste regenton-
nenactie van 500 regentonnen nog 
geen subsidie wilde geven was 
Wethouder Van Uden bij de vervolg-
actie van nog eens 400 regentonnen 
wel bereid om een subsidie te geven. 
IVI had toen goede hoop dat het 
kwartje gevallen was en er uiteindelijk 
toch een samenwerking met de lokale 
overheid tot stand zou komen en er 
een vorm van facilitaire ondersteu-
ning voor de continuïteit van de stich-
ting zou komen zodat IVI �nancieel 
het hoofd boven water kon houden. 

IVI toch buitenspel gezet
Echter niets bleek minder waar, want 
ondanks dat Wethouder participatie 
Maarten van der Greft de Stichting 
Inwoners Voor Inwoners (IVI) compli-
menteerde voor de inzet en bijdrage 
die zij geleverd had om de inwo-
nersparticipatie in De Ronde Venen 
op de kaart te zetten zag hij geen rol 
voor IVI bij de uitvoering. Er was 
volgens hem een verschil van inzicht 
en hij vindt dat men het van bovenaf 
moet uitvoeren. IVI ziet dat inderdaad 
anders en vindt dat de lokale over-
heid juist veel meer moet faciliteren 
en toezicht houden. Toen de Stichting 
achteraf ook nog een aanzienlijk deel 
van de subsidie voor de regentonnen-
actie terug moest storten, omdat de 
administratieve afhandeling niet 
volgens de wet en regelgeving was 
gegaan, was de teleurstelling wel erg 
groot en was het duidelijk dat er een 
streep door een gewenste samenwer-
king gezet kon worden.

De volgende fase
Zolang IVI �nancieel de touwtjes nog 
aan elkaar kan knopen om aan de 
�nanciële verplichtingen te kunnen 
voldoen blijft IVI zich inzetten voor 
een verbonden en zorgzame 
gemeenschap, waarbij we samen 
mooie dingen voor De Ronde Venen 
kunnen bereiken. Burendag heeft 
weer laten zien dat het kan en 
vergeet het woord ‘Inwonerspartici-
patie’ omdat dit een te ambtelijk 
woord is voor wat we met ‘Noaber-
schap’ bedoelen. IVI is bezig met de 
volgende fase en heeft mooie ideeën 
op de plank liggen om onze mooie 
gemeente te promoten en blijft de 
gemeenschap informeren, verbinden 
en een podium geven. 
Wilt u meer weten over de volgende 
fase of uw steentje bijdragen als 
inwoner, organisatie en/of onder-
nemer laat het ons weten via 
info@inwonersvoorinwoners.nl

Burendag High Tea op Agaat. Agaat in Mijdrecht viert Burendag met een High Tea met ko�e, thee, zoete en hartige hapjes. 
Iedereen neemt een prijsje mee voor de Agaatbingo. Een zeer geslaagde middag.

Burendag Bijleveld te Vinkeveen. De Burenmiddag werd goed bezocht en er werd 
begonnen met een spannende bingo met diverse prijzen van lokale ondernemers 
met als klap op de vuurpijl: een professionele fotoshoot als hoofdprijs. Daarna was er 
een lekkere barbecue met allerlei bijgerechten en werden er ook lekkere drankjes bij 
geschonken. De Burendag werd (gratis) georganiseerd door de Stichting 
Ontmoetingstuin Bijleveld.
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Jouw eetpatroon is bepalend 
voor je nachtrust

Wat je overdag eet, is van invloed op hoe je ’s nachts slaapt. Met name de avondmaaltijd 
speelt hierbij een grote rol, maar ook de eventuele snacks die je daarna nog nuttigt, 
beïnvloeden het slaapproces in grote mate. De kernboodschap luidt om die snacks te 
laten liggen, zeker als ze suikers of vetten bevatten. Ook de avondmaaltijd kun je beter 
niet al te zwaar maken. Hieronder lees je waarom dat is en hoe het dan wél kan.

Veel mensen kampen met slaapproble-
men, maar hebben niet door dat ze hier zelf 
debet aan zijn door een verkeerd eetpa-
troon te hanteren. Om je stofwisseling zo 
optimaal mogelijk te laten verlopen, luidt 
het advies om uitgebreid te ontbijten, iets 
minder uitgebreid te lunchen en slechts zeer 
bescheiden te dineren. Of, zoals het spreek-
woord zegt: ontbijt als een koning, lunch 
als een edelman en dineer als een bede-
laar. Je moet er altijd rekening mee houden 
dat de maaltijd enkele uren in de maag blij� 

en daarna doorgaat naar het darmstel-
sel. Gemiddeld blij� het voedsel zo’n twee 
tot drie uur in de maag, maar als het eten 
veel vet bevat, duurt het allemaal nog wat 
langer. Daarna moet het dus door de darmen 
verwerkt worden en dat houdt in dat jouw 
spijsvertering op dat moment in volle gang 
is. Om al die processen goed te kunnen laten 
verlopen moet er veel bloed die kant op 
worden gepompt. Je lichaam is dus volop in 
actie en dan is het niet zo vreemd dat je niet 
goed kunt slapen.

Veilig actief blijven met een 
hart- of vaataandoening

Verandert de vorm 
van je borsten door 
borstvoeding te geven?

Deze stoffen zijn van 
invloed op de werking 
van ons brein

Voorkom hongergevoel in de avond 
Door overdag goed te eten, al direct te 
beginnen in de ochtend, voorkom je dat je ’s 
avonds veel honger hebt. Je hebt immers dan 
de belangrijkste voedingsmiddelen al binnen-
gekregen. Houd daarom bij voorkeur enkele 
vaste eetmomenten aan, verdeeld over de 
dag. Hierdoor kun je ’s avonds volstaan met 
een lichte maaltijd. Het zorgt er ook voor 
dat de bloedsuikerspiegel de hele dag door 
op peil blij�, waardoor je niet lee� in een 
patroon van pieken en dalen. Zo’n patroon 
is namelijk heel vermoeiend, je krijgt daar 
letterlijk vermoeidheidsklachten van. Je zou 
ervoor kunnen kiezen om de warme maaltijd 
rond lunchtijd te nuttigen en ’s avonds alleen 
een belegd broodje te eten, bijvoorbeeld met 
vers fruit of met verse vis erop. Wél een goed 
idee: voedingsmiddelen die rijk zijn aan vita-
mine B6, zoals linzen of kikkererwten, maar 
ook een banaan of avocado. Daarin zit name-
lijk vitamine B6 en deze vitamine stimuleert 
de productie van melatonine, het hormoon 
waarvan we slaperig worden. Wil je voor het 
diner wat inspiratie opdoen? Verdiep je dan 

eens in het mediterrane dieet. Maak gebruik 
van volkorenproducten en licht verteerbare 
ingrediënten, zoals kip.

Een goede start 
Niet voor niets wordt al jaren gehamerd 
op het belang van een goed ontbijt. Het 
Voedingscentrum gee� het advies om bruin 
of volkorenbrood te eten met halvarine of 
margarine en kaas (30+) of pindakaas van 
100% pinda’s. Ben je geen lie�ebber van 
brood? Kies dan voor ontbijtgranen, zoals 
havermout of muesli met magere yoghurt of 
magere/halfvolle melk. Eet ook fruit bij het 
ontbijt, zoals een appel of banaan. Je kunt 
fruit in plakjes op je brood doen, in stuk-
jes door je ontbijtgranen roeren of gewoon 
zo uit de hand eten. Wil je iets drinken bij het 
ontbijt? Ga dan voor halfvolle melk of karne-
melk, een sojadrank met toegevoegd calcium 
en B-vitamines of gewoon een glas water 
met daarin eventueel wat plakjes komkom-
mer of wat takjes munt. Een kop ko�e of 
thee kan natuurlijk ook, maar doe er dan geen 
suiker in!



SCAN ME

Ben jij of ken jij iemand die passie heeft voor het
kappersvak? Ben je op zoek naar een nieuwe uitdaging

of sta je aan het begin van je kapperscarrière?

Dit is je kans!
Wij zijn op zoek naar:

WIJIJI ZOEKEN JOU!WIJ ZOEKEN JOU!

Ben je geïnteresseerd?
Stuur je motivatie en cv naar info@trendy-hair.nl

Parttime/fulltimeTop Stytyt listTop Stylist

Junior Stytyt listJunior Stylist

StagiaireStagiaire

Parttime/fulltime

Deze stoffen zijn van invloed 
op de werking van ons brein

Ons brein is een complex orgaan dat voortdurend wordt beïnvloed door verschillende 
chemische stoffen. Deze stoffen kunnen afkomstig zijn van voedsel, medicijnen, drugs of 
zelfs natuurlijke bronnen zoals paddenstoelen. In dit artikel bespreken we de werking 
van enkele van deze stoffen op ons brein en gedrag.

Paddo’s en psilocybine 
Paddo’s, ook wel bekend als magische padden-
stoelen, bevatten de psychoactieve stof psilo-
cybine. Psilocybine wordt in het lichaam 
omgezet in psilocine, wat de serotonine-
receptoren in de hersenen beïnvloedt. Dit leidt 
tot veranderingen in perceptie, stemming en 
cognitie. Gebruikers rapporteren vaak visu-
ele en auditieve hallucinaties, een veranderd 
tijdsbesef en intense emotionele ervaringen. 
Onderzoek hee� aangetoond dat psilocybine 
therapeutisch potentieel hee� bij de behan-
deling van depressie, angst en posttraumati-
sche stressstoornis (PTSS). Het kan de herse-
nen helpen om nieuwe verbindingen te maken 
en oude, schadelijke patronen te doorbreken. 
Echter, het gebruik van psilocybine moet altijd 
onder medisch toezicht plaatsvinden vanwege 
de potentieel sterke e�ecten. 

Kleursto�en in voedingsmiddelen 
Kleursto�en worden vaak toegevoegd aan 
voedingsmiddelen om ze aantrekkelijker te 
maken. Hoewel de meeste kleursto�en als 
veilig worden beschouwd, zijn er zorgen over 
de mogelijke e�ecten op het brein, vooral bij 
kinderen. Sommige studies suggereren dat 
kunstmatige kleursto�en zoals tartrazine 
(E102) en allura rood (E129) hyperactiviteit en 
aandachtsproblemen kunnen verergeren bij 
kinderen met ADHD. Daarnaast kunnen kleur-
sto�en allergische reacties veroorzaken en zijn 
er aanwijzingen dat ze de darmflora kunnen 
verstoren, wat indirect invloed kan hebben op 
de hersenfunctie. Het is daarom belangrijk om 
bewust te zijn van de aanwezigheid van deze 

sto�en in onze voeding en, waar mogelijk, te 
kiezen voor natuurlijke alternatieven. 

Drugs en hun e�ecten 
Drugs zoals MDMA (ecstasy), LSD en coca-
ine hebben krachtige e�ecten op het brein en 
gedrag. MDMA verhoogt de afgi�e van sero-
tonine, dopamine en noradrenaline, wat leidt 
tot gevoelens van euforie, verhoogde ener-
gie en empathie. Echter, overmatig gebruik 
kan leiden tot serotonine-uitputting, hetgeen 
depressie en angst kan veroorzaken. LSD werkt 
voornamelijk op de serotonine-receptoren en 
veroorzaakt intense hallucinaties en verande-
ringen in het denken. Het kan leiden tot diepe 
spirituele ervaringen, maar ook tot angst-
aanjagende trips en psychoses bij sommige 
gebruikers. Cocaïne verhoogt de niveaus van 
dopamine in de hersenen, wat een sterk gevoel 
van beloning en genot veroorzaakt. Dit maakt 
het zeer verslavend en kan leiden tot ernstige 
gezondheidsproblemen zoals hartaanvallen en 
beroertes. 

Gezondheid beschermen 
De sto�en die we consumeren, of het nu via 
voedsel, medicijnen of recreatieve drugs is, 
hebben een diepgaande invloed op ons brein 
en gedrag. Terwijl sommige sto�en thera-
peutisch potentieel hebben, kunnen ande-
ren schadelijke e�ecten veroorzaken. Het is 
essentieel om bewust te zijn van wat we in 
ons lichaam stoppen en de mogelijke gevol-
gen daarvan. Door goed geïnformeerde keuzes 
te maken, kunnen we onze mentale en fysieke 
gezondheid beter beschermen.



Veilig actief blijven met een 
hart- of vaataandoening

Sporten en bewegen zijn essentieel voor een gezonde levensstijl. Het kan bijdragen aan 
een betere conditie, meer energie en een verbeterde kwaliteit van leven. Echter, voor de 
1,7 miljoen mensen in ons land die leiden aan een hart- of vaataandoening, is sporten en 
bewegen niet vanzelfsprekend. Toch ligt juist hier de sleutel tot herstel en het 
voorkomen van herhaling. Belangrijk is wel om dit op een veilige en verantwoorde manier 
te doen. 

Voor mensen met een hart- of vaataandoe-
ning is het cruciaal om bepaalde voorzorgs-
maatregelen te tre� en voordat ze begin-
nen met sporten of bewegen. Hier zijn enkele 
belangrijke stappen die genomen moeten 
worden: 

Raadpleeg een arts: 
Voordat je begint met een sport- of bewe-
gingsprogramma, is het belangrijk om je 
arts te raadplegen. Zij kunnen je medi-

sche geschiedenis beoordelen en bepalen 
welke activiteiten veilig voor je zijn. 

Medische check-up: 
Regelmatige controles zijn essentieel om 
je gezondheid in de gaten te houden. Dit 
kan helpen om eventuele veranderingen 
in je conditie vroegtijdig op te sporen. 

Ken je grenzen: 
Luister naar je lichaam en ken je grenzen. 
Het is belangrijk om niet te veel van jezelf 
te eisen en overbelasting te voorkomen. 

ANTON PHILIPSWEG 11A UITHOORN
TEL. 0297-581342 • INFO@NEO-VITA.NL • WWW.NEO-VITA.NL

Wat hebben wij in huis?
F.a.m.e.-fitness
Better Belly-fitness
Inbody Lichaamsanalyse en advies
PS. food & lifestyle afslankprogramma
Alka (Ontzuring)
Luchtdrukmassage
Massagestoel
Déesse Cosmetica Tester Bar
Regelmatig Skin- en/of Body care
presentaties

Alle onderdelen vullen 
elkaar aan en kunnen ook apart 
van elkaar gebruikt worden.

Beleef het mee en kom langs, 
bel 0297-581342 
of neem eens een kijkje op 

www.neo-vita.nl

Dé ‘Doe-maar-normaal-sportschool’
waar de sfeer top is 

en iedereen zichzelf mag zijn.

Begin met lichte activiteiten en bouw 
geleidelijk op. 

Gebruik van medicatie: 
Zorg ervoor dat je je medicatie op de juiste 
manier gebruikt en overleg met je arts of 
er aanpassingen nodig zijn bij verhoogde 
fysieke activiteit. 

Het Belang van goede begeleiding 
Goede begeleiding is van onschatbare 
waarde voor mensen met een hart- of vaat-
ziekte die willen sporten. Een deskun-
dige begeleider kan helpen om de activi-
teiten veilig en e� ectief te laten verlopen. 
Werk samen met trainers of fysiotherapeu-
ten die ervaring hebben met hart- en vaat-
aandoeningen. Zij kunnen gepersonaliseerde 
trainingsprogramma’s opstellen en je bege-
leiden bij het uitvoeren van de oefeningen. 
Veel ziekenhuizen en gezondheidscentra 
bieden speciale hartrevalidatieprogramma’s 
aan. Deze programma’s zijn ontworpen om 
mensen met hart- en vaatziekten te helpen 
herstellen en hun conditie te verbeteren 
onder medische supervisie. 

Gezamenlijke trainingen 
Deelname aan groepen met andere mensen 
met soortgelijke gezondheidsproblemen 
kan motiverend zijn. Samen sporten kan 
ook bijdragen aan een beter zel� eeld en 
een gevoel van gemeenschap. Er zijn tal van 
mogelijkheden voor aangepast sporten die 
rekening houden met de specifi eke behoef-
ten van mensen met een hart- of vaataan-
doening. Wandelen, zwemmen en fi etsen 
zijn voor deze doelgroep de meest voor de 
hand liggende keuzes. Ook yoga en pilates 
bieden goede mogelijkheden, daarnaast zijn 
er aangepaste fi tnessprogramma’s ontwik-
keld om veilig te bewegen en toch e� ectief 
te trainen. 
Bezoek harteraad.nl voor uitgebreide infor-
matie, ondersteuning en advies.

Verandert de vorm 
van je borsten door 
borstvoeding te geven?

Vrouwen die moeder zijn geworden, 
concluderen vaak dat hun borsten 
na de periode van borstvoeding wat 
slapper aanvoelen dan voordat ze 
zwanger raakten.

Het is niet mogelijk om te voorkomen 
dat de vorm van de borsten tijdens een 
zwangerschap verandert. Iets wat in 
omvang groeit en daarna weer krimpt, 
hee�  onherroepelijk te maken met de 
e� ecten van uitrekking. Dat zie je ook 
bij mensen die overgewicht hadden en 
door het aanpassen van hun leefstijl de 
overtollige kilo’s kwijtgeraakt zijn. Er 
is dan simpelweg wat huid te veel en 
het bindweefsel is ook niet meer in de 
juiste proporties. Wel is het zo dat zich 
in de borsten na enkele menstruatiecy-
cli nieuw vetweefsel vormt, waardoor 
ze weer wat voller ogen. Dat wil echter 
niet zeggen dat je per defi nitie dezelfde 
cupmaat terugkrijgt als voor de zwan-
gerschap. Het is heel goed denkbaar 
dat je voortaan een iets kleinere bh zult 
moeten kopen. Overigens is het aan te 
bevelen om altijd je borsten goed op te 
(laten) meten voordat je nieuwe bh’s 
gaat kopen. Veel vrouwen lopen rond 
met een bh die niet de juiste pasvorm 
hee�  en dat komt de gezondheid niet 
ten goede.

Dé lingerie en badmode speciaalzaak van het
Groene Hart, met de GROOTSTE collectie!

Reghthuysplein 14
Nieuwkoop

0172-572493
www.rosa-underwear.nl

instagram.com/rosa_underwear
facebook.com/RosaUnderwearMV

Anita
Elomi
Falke

Fantasie
Freya

Hey Dude
Lingadore

Lisca
Lazamani

Magic
Marie Jo

Mey
Miraclesuit

Mundo Unico
Nina von C.

PrimaDonna
Ringella

Rosa Faia
Royal Lounge

Sarda
SooBluu
Sunflair

Toni Pons
Twist

Vossen
ZusenZomer



Foto is aangeleverd.

Mijdrecht – Op dinsdagavond
8 oktober speelde het door Krijn 
Verbruggen gesponsorde Midweek 2 
team van Atlantis een belangrijke 
wedstrijd tegen medekoploper KIOS 
Midweek 1 uit Nieuw-Vennep. De 
wedstrijd moest gelijk gespeeld of 
gewonnen worden om het
kampioenschap van de najaar 
competitie binnen te halen.

Om 20.00 uur �oot scheidsrechter 
Jelmer Steen de wedstrijd in. In de 
eerste aanval startten René, Barry, 

Sabiene en Nathalie. In de eerste 
verdediging startten Rob, Harold, 
Wilma en Sandra. Op de bank zaten 
Bart, Ilse, Anita en Paulien.
In eerste instantie leek KIOS sterker. 
Atlantis liep achter de feiten aan en 
keek steeds tegen een achterstand 
aan van twee of drie punten. Maar 
Atlantis bleef ervoor knokken.

Na een peptalk in de rust, gingen de 
spelers het veld weer in. In het eerste 
kwartier na de rust werd er door 
beide teams niet gescoord. Halver-

Atlantis Midweek 2 kampioen! wege de tweede helft kwam Atlantis 
beter tot scoren en lukte het om de 
aansluiting te vinden. Uiteindelijk 
wist het Midweek 2 team in de 
laatste twee minuten zelfs de
winst te pakken en eindigde deze 
spannende wedstrijd in een 14-13 
overwinning op KIOS en daarmee 
was het kampioenschap voor het 
Midweek 2 team van Atlantis een
feit. De champagne�es mocht open.
Woensdagavond 16 oktober speelt 
het Midweek 2 team om 20.30 uur
de laatste wedstrijd van deze najaar 
competitie tegen het Midweek 1 
team van Fiducia uit Vleuten.

Uithoorn - Onder overweldigende 
belangstelling is afgelopen zaterdag 
12 oktober het nieuwe politiebureau 
van het basisteam Uithoorn/
Aalsmeer aan de Koningin Máxima-
laan in Uithoorn geopend. Burge-
meester Heiliegers en zijn collega 
Gido Oude Kotte uit Aalsmeer 
openden het bureau. Niet door
een lintje, maar een ketting door te 
knippen. Dit alles onder het toeziend 
oog van de politiemedewerkers en 
de inwoners van beide gemeenten 
die in groten getale aanwezig waren.

Even wennen
Aan het nieuwe politiebureau aan
de Koningin Máximalaan is anderhalf 
jaar gewerkt en het vervangt het 
oude bureau, tegenover het 
gemeentehuis. In zijn toespraak gaf 
Burgemeester Pieter Heiliegers eerlijk 
toe dat het even wennen is dat het 
politiebureau niet meer zo dichtbij 
het gemeentehuis van Uithoorn 
gelegen is. Simpelweg de straat over 
steken is er vanaf nu niet meer bij. 
Maar het was hard nodig, want het 
oude pand voldeed niet meer aan

de eisen van deze tijd. Bovendien
ligt het heel centraal tussen de 
gemeente Uithoorn en Aalsmeer
en zal daarom beide gemeente
beter bedienen.

Modern gebouw
Het is een mooi en modern nieuw 
pand wat past bij een waar het
politiekorps van het basisteam
Aalsmeer - Uithoorn voor staat en 
waarin zij voor nu en in de toekomst 
hun belangrijke werk goed kunnen 
blijven uitvoeren. De politie speelt 
een onmisbare rol in de dorpen
en zet zich in om inwoners te 
beschermen, misdaad te bestrijden 
en hulp te bieden bij nood. Dit is dus 
niet alleen een plek waar agenten 
zich thuis moeten voelen, maar ook 
wat voor inwoners toegankelijk moet 
zijn en waar men laagdrempelig naar 
binnen kan stappen.

Mooi openingsprogramma
Mensen konden afgelopen zaterdag 
alvast een kijkje komen nemen in
het politiebureau. Er was een mooi 
programma samengesteld vol festivi-

Opening nieuw politiebureau 
Uithoorn-Aalsmeer

teiten voor alle leeftijden. Met name 
veel jonge inwoners waren onder de 
indruk van al dit politiegeweld in de 
goede zin van het woord. Want hoe 
leuk is het om in een politieauto te 
mogen zitten, op een stoere motor 
met sirenes plaats te mogen nemen 
en zelfs ingehuurde boeven te 
mogen vangen in samenwerking met 
echte politieagenten. Er liepen al een 
aantal potentiële nieuwe krachten 
die ons korps over een jaar of tien 
kunnen komen versterken!

Voor één keertje in het cellenblok
Normaal gesproken kom je liever niet 
in een cellenblok van de politie, maar 
nu was er veel belangstelling voor 
een rondleiding om het bureau van 
binnen te zien. Het was erg druk en 
men moest dus wel even geduld 
hebben om binnen te komen.

Iedereen was na a�oop onder de 
indruk van alles wat men kreeg te 
zien. Hoewel wij vernamen dat men 
de WC thuis toch meer kon waar-
deren qua luxe. Al met al was het een 
geslaagde opening van een prachtig 
nieuw politiebureau waar we best 
een beetje trots op mogen zijn. En
de nep boeven waren aan het eind 
gearresteerd en belandden in de cel.

Foto’s zijn aangeleverd.
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De Vinken C1.  Foto is aangeleverd.

De Vinken D1.  Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Vanaf afgelopen 
zaterdag is de Jaap Eden schaats-
baan weer geopend en voor de 
schaatsers van IJsclub Nooit Gedacht 
betekent dit dat zij weer hun geliefde 
sport kunnen beoefenen.
Dat begon die dag met een training 
om 08.00 uur ‘s ochtends voor de 
leden van de schaatstrainingsgroep, 
die op dat tijdstip hun vaste trainings-
uur hebben. Een uurtje later stonden 
de G-schaatsers voor het eerst op
het ijs. Na dit lesuur was de baan 

beschikbaar voor het publiek tot
het eind van de middag.
Vanaf 17.00 uur was het ijs volledig 
beschikbaar voor de jeugd van 
verschillende schaatsverenigingen. 
IJsclub Nooit Gedacht was deze 
middag present met 60 jeugd-
schaatsers, variërend in de leeftijd 
van 6 tot en met 12 jaar. Voor circa
15 kinderen was het de eerste keer 
schaatsles en best wel even span-
nend. Met veel eigen inzet en de 
hulp van jeugdleiders wisten ze al 

Het jeugdschaatsen
is weer begonnen!

snel hun slagen te maken. De jongste 
twee groepen hebben vooral op de 
krabbelbaan geschaatst, maar ook de 
400 meterbaan zijn ze dat lesuur een 
keertje rond gegaan. De kinderen die 
al wat verder zijn met de schaats-
techniek, schaatsen alleen nog
maar op de 400 meterbaan. Naast de 
vrije rondjes die zij hebben kunnen 
schaatsen hebben ook zij een eigen 
deel op het ijs om oefeningen te doen. 
In de komende weken zullen zij nog 
veel vooruitgang gaan boeken in de 
schaatstechniek en uiteraard daar ook 
heel veel plezier in beleven.
Ben je geïnteresseerd en zou je een 
proe�es willen volgen, geef je dan op 
via jeugdcoordinator@ijsclubnooit
gedacht.nl
Na het jeugdschaatsuur was het de 
beurt aan de oudere jeugd en de 
volwassenen voor hun eerste slagen 
op het ijs. Ook dit is een groep onder-
deel van de schaatstrainingsgroep. Tot 
slot werd later op de avond de eerste 
wedstrijden van het seizoen gereden. 
Daar stonden tien leden van de ijsclub 
aan de start en na een zomer hard 
trainen, wisten een aantal ook al direct 
bij deze wedstrijd hun persoonlijke 
record te verbreken. Dat belooft wat 
voor de rest van het seizoen.
Al met al was het voor een groot deel 
van de leden een succesvolle dag op 
het ijs!

Mijdrecht - Op bezoek bij Jonathan 
in Zeist heeft Argon voor de derde 
keer in vier wedstrijden genoegen 
moeten nemen met een punten-
deling. In een wedstrijd die als een 
roller coaster heen en weer ging,
leek Argon in de eerste helft de 
eerste zege binnen kunnen te gaan 
halen, maar moest uiteindelijk blij 
zijn dat kort voor tijd de gelijkmaker 
nog op het bord kwam.
De op de wedstrijd afgekomen 
toeschouwers werden al binnen 
enkele minuten op een doelpunt 
getrakteerd. Veel te happig 
instappen in de verdediging van 
Argon gaf de thuisploeg de kans
op een teruggetrokken voorzet die 
door Knopper maar al te graag langs 
doelman Saverio Zondag werd 
geschoten voor de 1-0. Argon had 
even de tijd nodig om deze tegen-
valler te verwerken maar kwam naar-
mate de wedstrijd vorderde steeds 
beter in het spel. Een fraaie combi-
natie leverde Justin Schouten een 
schietkans op, maar de inzet werd 
geblokt. Even later ontsnapte Sher-
weny Felicia over de linkerkant, maar 
zijn voorzet bleek net een ietsje te 
scherp om Quint Piris bij de tweede 
paal te kunnen bereiken. Maar in 
minuut 19 werd de stand gelijk 
getrokken, toen Justin Schouten met 
een fraaie steekpass Sherweny Felicia 
vrij voor doelman van den Hoek zette 
en met een schuiver tussen de benen 
van de doelwachter werd de 1-1 
aangetekend. Na een klein half uur 

kwam Argon zelfs op voorsprong, 
toen rechtsback Denzel Sno door kon 
breken en met een prima voorzet het 
hoofd van Quint Piris vond, die de 
doelman kansloos liet: 1-2. En de 
Mijdrechtse vreugde werd nog groter 
toen balwinst van Piris na 36 minuten 
een breedtepass op Sven Beek
opleverde, die vanaf de rand van het 
strafschopgebied via de binnenkant 
van de paal de derde tre�er voor 
Argon aan liet tekenen: 1-3. Helaas 
was deze ruime voorsprong slechts 
een kort leven beschoren, want al 
twee minuten later mocht de Zeister 
rechtsback veel te vrij een voorzet 
lanceren, die bij de tweede paal
door de inkomende Leijte hard
werd binnen gekopt: 2-3 bij de rust.

Doelwisseling
De eerste kans na de doelwisseling 
was voor Quint Piris, maar na een 
goede voorzet van Sherweny Felicia 
mikte hij geheel vrij zijn kopbal over 
de dwarslat. In de minuten daarna 
nam de thuisploeg het heft meer
in handen, mede omdat Argon 
vanwege diverse wissels zocht naar 
de juiste veldinvulling. Invaller Stan 
van Balgoijen probeerde met een 
goed afstandsschot de doelman te 
verrassen, maar van den Hoek wist 
de inzet te keren. Dat deed hij ook 
met de poging van Yannick van 
Doorn, die na een vrije trap vrij 
opdook bij de tweede paal, maar zijn 
schot had te weinig overtuiging om 
tot een tre�er te worden gepromo-

Derde puntendeling voor Argon veerd. Met nog een minuut of elf
op de klok gebeurde, waar de
Mijdrechtse volgers voor vreesden. 
Nadat Saverio Zondag eerst met een 
schitterende re�ex een van richting 
veranderde inzet tot hoekschop had 
verwerkt volgde daaruit een voorzet, 
die door van Soest hard werd inge-
kopt voor de 3-3. En twee minuten 
later werd het nog erger, toen een 
uiterste poging om een hoekschop 
te voorkomen wel succes had, maar 
de voorzet die daarna volgde werd 
door weer van Soest met een 
subtiele voetbeweging afgerond en 
zo stond de thuisploeg plots weer op 
voorsprong, 4-3. Het pleit voor Argon 
dat het na deze tegenslag de koppies 
niet liet hangen, maar de aanval 
zocht om minimaal weer op gelijke 
hoogte te komen. Een kopbal van 
Stan van Balgoijen eindigde nog in 
de handen van de keeper, maar kort 
daarna ontstond uit een vrije trap 
een scrimmage in het Zeister straf-
schopgebied, waarna Tygo Limburg 
met een harde schuiver vanaf twintig 
meter de uiterste hoek vond en 4-4 
liet aantekenen. De laatste kans was 
zelfs weer voor Argon toen Stan van 
Balgoijen over links doorbrak, maar 
zijn voorzet net voor de voeten van 
een inlopende medespeler zag 
worden weggewerkt.
Al met al waren de toeschouwers 
met acht tre�ers de winnaar deze 
middag, beide ploegen zullen van 
het veld gestapt zijn met het idee
dat er meer had ingezeten.
Zaterdag neemt Argon het, op
eigen veld, op tegen De Meern.

Vinkeveen - Afgelopen zaterdag 
stond korfbalvereniging De Vinken
in het teken van een recordaantal 
veldkampioenen. Maar liefst negen 
teams behaalden de kampioenstitel 
in de najaarscompetitie. Het werd 
dan ook een feestelijke afsluiting van 
het veldseizoen, met een kar vol 
bloemen.
De feestvreugde begon al vorige 
week, toen De Vinken E2 en De 
Vinken 2 het kampioenschap veilig-
stelden. Afgelopen donderdag 
voegde ook De Vinken Midweek zich 
bij de lijst van kampioenen. Zaterdag 

werd dit succes verder uitgebreid 
met overwinningen van De Vinken 
F2, De Vinken D2, De Vinken D1,
De Vinken C3, De Vinken C2 en
De Vinken C1.
Een prachtige prestatie! Spelers,
trainers en coaches werden in het 
zonnetje gezet met medailles en 
bloemen.
Dank aan alle trouwe supporters
die het hele veldseizoen voor de 
nodige aanmoediging zorgden.
De Vinken maakt zich nu op voor
de zaalcompetitie, die in november 
van start gaat.

De Vinken huldigt negen 
najaarskampioenen

De Ronde Venen - Dit seizoen speelt 
de C-jeugd maar liefst drie keer tegen 
elkaar in de competitie. Afgelopen 
vrijdag stond de eerste derby op
het programma. De winst ging over-
tuigend naar MC1, maar gelukkig 
bleef MC2 niet puntloos.
De tribune was gezellig vol en alle 
meiden hadden er zin in. Tijdens de 
trainingen wordt er hard gewerkt en 
dat was goed terug te zien in de 
wedstrijd. 
De eerste twee sets was duidelijk 
MC1 de bovenliggende partij. De 
meiden serveerden goed, waren 
lekker beweeglijk in het veld en 
waren iets minder nerveus dan MC2. 
Dat team was nog zoekende, maar
af en toe lieten ze wel een mooi 
uitgespeelde aanval te zien. 

De derde set deed liet MC2 de 
zenuwen varen, ging goed serveren 
en pakte een zeer grote voorsprong. 
MC1 moest even van de schrik 
bekomen, maar deed toen iets terug. 
Het publiek werd getrakteerd op 
lange, mooie rally’s. Mooie aanvallen 
en reddingen, slimmen ballen, maar 
ook foutjes aan beide kanten.
De voorsprong bleef voor MC2, maar 
MC1 kwam héél dichtbij. Toch ging 
de winst naar MC2.
Werd het een vijfsetter, of ging
MC1 er met de winst vandoor? Beide 
teams dachten daar anders over.
MC1 zette MC2 vanaf het begin onder 
druk met een heel goede service. 
MC2 had er heel veel moeite mee en 
zo ging de winst geheel terecht naar 
MC1 in deze eerste derby.

Derby: MC1 pakt de winst!

Mijdrecht - Na de ledenvergadering 
op maandag 7 oktober en 
donderdag 19 oktober waarin het 
bestuur werd gedechargeerd voor 
het gevoerde beleid en diverse leden 
in het zonnetje werden gezet werd er 
gebridget. De uitslag was een record, 
75,83%, voor Thom & Frans van der 
Does, 2. Eric & Joke Schiphorst 

70,83% en 3. Kees & Marja Mooij 
63,13%. Twee spellen die eruit 
sprongen: Een fraai 4schoppen werd 
gedoubleerd gemaakt door paar 
Truus Groot en 1sans geredoubleerd 
werd met 4ups gespeeld door paar 
Thom van der Does.
Donderdag 10 oktober zijn de 
kampioenen van het vorige seizoen 

Bridge-uitslagen Mijdrecht bekend gemaakt: Hennie van der 
Reep & Corry Twaalfhoven, waarna 
de vijfde ronde is gespeeld. Uitslagen 
A-lijn: 1. Agnes Kroes & Karla Schmidt 
64,29%, 2. Elisabeth & Nan van den 
Berg 62,30% en 3. Joke & Anton de 
Wit 59,22%. 
B-lijn: 1 Jan Broeckmans & Thea 
Reekers 59,72%, 2. Wies Veenstra & 
Annemarie Pierrot 58,33% en 3. Dinie 
Dortmans & Ans van U�elen 57,08%.
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